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Havaların ısınmasıyla birlikte 
Karatay Belediyesi, uçkun 
mücadelesi kapsamında sivri-
sinek ve karasineklerin üreme 
alanlarında larva mücadele 
çalışmalarını başlattı.
n HABERİ SAYFA 4'TE

Randevuda yeni 
dönem olacak

Bisiklet ile kutsal 
yolculuk

Karatay’da ilaçlama 
başladı

Sağlık Bakanı Koca, (MHRS) 
yeni bir uygulamanın hayata 
geçirileceğini belirterek, "Atıl 
kapasiteyi kullanabilmek için 
'randevuma geleceğim' onayı 
alacağız” dedi
n HABERİ SAYFA 9'DA

Hacca gitmek için 1 Nisan'da 
Üsküp'ten bisikletle yola çıkan 
2 kişi Konya'ya ulaştı. Hacı 
adayları 60 yaşındaki Adem 
Aljic ile 57 yaşındaki Qamuran 
Hirda, mola verdi 
n HABERİ SAYFA 3'TE

ALTININ UCUZU 
OLMAZ

Konya Sarraflar ve Kuyumcular Derneği Başkanı 
Yusuf Yaşar, fiyatların yükselmesiyle birlikte altın 
sahtekarlığının arttığını belirterek, “Altının ucuzu 
olmaz, altın dünyanın her yerinde ONS ile alınır 

satılır” dedi. n HABERİ SAYFA 6'DA

ASGARI ÜCRET 
AYNI OLACAK!

Asgari ücret ile ilgili konuşan Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanı Işıkhan, "Öyle bir 
konu gündemimizde yok. Başta nasıl bir 

karar aldıysak şu an süreç bu şekilde devam 
edecek” dedi.  n HABERİ SAYFA 4'TE

GERI DÖNÜŞÜM 
IÇIN SEFERBERLIK!

Geri dönüşümün çevre kirliliğinin azal-
tılması ve doğal kaynakların korunması 

noktasında önemine değinen GEKADER, 
bu konuda toplumun aktif rol alması gerek-

tiğini vurguladı.  n HABERİ SAYFA 7'DE

Tarihi tur başlıyor!

Selçuklu’da robotlar yarışıyor! Ribat yardım elini uzatıyor

Türkiye Bisiklet Federasyonu Başkanı Emin 
Müftüoğlu, ülkenin en uzun soluklu organizas-

yonlarından biri olan Cumhurbaşkanlığı Türkiye 
Bisiklet Turu’nun, 59. yılında da yine çok önemli 
takımlara ve sporculara ev sahipliği yapacağını 

söyledi.  n HABERİ SAYFA 12'DE

Selçuklu Belediyesi ve ilçe milli eğitim müdürlüğü iş 
birliğiyle yürütülen Konya’nın teknoloji-robot yarış-
ması TEKNO-SEL’de ortaokul ve lise öğrencileri 7 

farklı kategoride birbiriyle yarışmaya devam ediyor 
 n HABERİ SAYFA 11'DE

Yeryüzünde adaletin ve iyiliğin hâkim olması için 
ümmet olma bilinci ile nerede olursa olsun muhtaç 

ve mazlum tüm coğrafyalara; ihtiyaç duydukları 
insani yardımı ulaştıran Ribat İnsani Yardım Derneği, 

faaliyetlerini sürdürüyor
 n HABERİ SAYFA 8'DE

AK Parti Konya İl Başkanı Hasan Angı, yerel seçim sonuçlarındaki oy düşüşüyle vatandaşın 
kendilerine mesaj verdiğini belirterek, “Saha çalışmalarına hız kesmeden devam ediyoruz” dedi

Mesaj alındı!

EKONOMİK SIKINTIYA VURGU YAPTI
31 Mart yerel seçimlerinde vatandaşlardan gerekli 

mesajı aldıklarına işaret eden Angı, “Türkiye’nin 
içinde bulunduğu ekonomik şartlar, mayıs dönemin-
deki genel seçimde de etkili oldu. Ama mart ayında-
ki yerel seçimde bu etki daha fazla kendini gösterdi. 

Ekonominin getirdiği sıkıntılar, özellikle emekli ve 
dar gelirli insanların hayat pahalılığı karşısındaki 

tepkilerini öne çıkaran bir yerel seçim süreci yaşa-
dık” ifadelerini kullandı. 

AK PARTİ KONYA’DA YİNE DE ÖNDE
Türkiye ortalamasına bakıldığı zaman ise Konya’da 
AK Parti’nin yine birinci sırada olduğuna değinen 
Angı, “Sandığa giden seçmenlerden bazıları ‘AK 

Parti’ye ders verelim’ düşüncesindeydiler. Bu konuda 
saha araştırmalarımız var. Vatandaş bu seçimde ne-
den sandığa gitmedi veya oyunu neden AK Parti’den 
yana kullanmadığını araştırıyoruz, bunların analizleri-
ni yapıyoruz. ‘Eksikliklerimizi, hatalarımızı araştırıyo-

ruz” dedi.  n HABERİ SAYFA 2'DE

Türk Kızılay Genel Başkanı 
Fatma Meriç Yılmaz, Gaz-
ze'ye gönderilen yardım-
ların barkod sistemiyle 
takip edildiğini belirterek, 
Filistin halkını Kurban 
Bayramı'nda da yalnız 
bırakmayacaklarını söyledi.
n HABERİ SAYFA 3'TE

Türkiye Gazze’nin Türkiye Gazze’nin 
yanındayanında

İstanbul Yolu Fırat Caddesi 
Köprülü Kavşağı’nda incele-
melerde bulunan Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbra-
him Altay, “İnşallah Mayıs 
ayı başında buradaki tüm 
işlemlerimizi tamamlayarak 
açmayı hedefliyoruz” dedi.
n HABERİ SAYFA 4'TE

Mayıs’ta hizmette Mayıs’ta hizmette 
olacak!olacak!

Otomobil satışları Otomobil satışları 
düştüdüştü
Türkiye'de ikinci el çevrim 
içi binek ve hafif ticari araç 
pazarında satış adedi, martta 
geçen yılın aynı dönemine 
göre yüzde 1,27 düşüşle 187 
bin 229 oldu. İkinci el piyasa-
sının bir önceki aya göre fiyat 
olarak attığı da görüldü.
n HABERİ SAYFA 5'TE

Konyalı ressama 
büyük onur03

Türkiye’de şahlanış 
dönemi olacak0703

Beyşehir flaş 
ilçe olacak
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İklim şartlarının normalin dışın-
da seyretmesi, daha doğrusu aşırı 
sıcakların bitki örtüsüne verdiği 
zarar kuraklığı doğurmuş, bunun 
sonucunda doğal ve bitkisel kay-
naklar ani bir tükenişle, insanlar da 
açlık ve kıtlıkla karşı karşıya kalmış-
tır. Bu durumu çoğu zaman salgın 
hastalıklar ve ölümler izlemiştir. 
Geride bıraktığımız aylarda Türki-
ye'nin tahıl ambarı olarak bilinen 
Konya Ovasına yeteri kadar yağış-
ların düşmemesi çiftçileri düşün-
dürüyor. 

Geçtiğimiz günlerde basın men-
suplarına açıklamalarda bulunan 
Konya İl Tarım ve Orman Müdürü 
Duran Seçen Konya’da kışın bek-
lenen karın yağmamasına rağmen, 
nisan ve mayıs yağışlarının yeterli 
düzeyde gerçekleşmesi durumun-

da rekoltenin geçen yılla aynı 
olmasını beklediklerini söyledi. 
Tahıl ambarı Konya’da hem çiftçi-
lerin ürünlerden iyi verim alabilme-
si hem de sıcak yaz günlerinde ve 
önümüzdeki süreçte su konusunda 
sıkıntı yaşanmaması adına  şehri-
mizde hemşehrilerimizin katılımıy-
la cuma günü  tüm camilerimizde  
yağmur duası yapılmasının önemli 
olduğunu belirtmek isterim. Konya 
merkez ve diğer ilçelerinde cuma 
namazı öncesi veya sonrasında 
yağmur duası yapılmalıdır. Konya İl 
Müftüsü Prof. Dr. Ali Öge Hocamı-
zın bu konuda gerekli girişimlerde 
bulunacağına yürekten inanıyorum.  

DÜĞÜN KONVOYLARI ÇÖZÜM 
BEKLİYOR 

Ramazanın sona ermesi ve se-
çimlerin ardından 2024 düğün se-

zonu da başlamış oldu. 
Düğün sezonunun 
başlamasıyla birlikte 
hafta sonunda cadde 
ve sokaklarda düğün 
konvoylarını görüyo-
ruz. Düğün konvoy-
larındaki sürücülerin 
yüksek desibelde ve 
süresiz korna çalma-
ları, trafik kurallarına 
uyulmaması Konya’da 
hafta sonu trafiğini 
çekilmez hale getiriyor.  Konya’da 
yaşayan bir vatandaş olarak düğün 
konvoylarına bir çözüm bulunma-
sını istiyorum. Özellikle düğün sa-
lonlarının yoğun olarak bulunduğu 
Lalebahçe Caddesi civarında trafik 

polisi ekiplerinin hafta 
sonunda görev yapma-
larının önemli olduğu-
nu düşünüyorum. Yine 
Kozağaç Kavşağında 
düğün salonlarının 
yoğun olarak bulun-
ması sebebiyle düğün 
salonları çevresinde 
yapılan hatalı parklar 
da sürücüleri zor duru-
ma sokuyor. Düğünler 
daha da artmadan Vali 

Vahdettin Özkan ve İl Emniyet Mü-
dürü Mahmut Karabulut’un vatan-
daşların bu konudaki taleplerine 
kulak vererek düğün konvoyları ve 
düğün salonları çevresindeki hatalı 
parklar konusunda gerekli tedbir ve 

önlemleri alacağına inanıyorum. 
Düğün yapacak çiftleri de mutlu 
günlerini mutsuzluğuna çevirme-

mek adına düğünlerinde konvoy 
yapmamaya davet ediyorum. 

ŞİMDİ İCRAAT ZAMANI
31 Mart yerel seçimleri ve 9 

günlük Ramazan Bayramı tatili 
sonrası pazartesi günü itibarıyla 
Belediye Başkanları, Belediye Mec-
lis Üyeleri, İl Genel Meclisi Üyeleri, 
muhtarlar “Bismillah” diyerek ça-
lışmalarına başladı. İnşallah önü-
müzdeki 5 yıl boyunca seçimsiz bir 
dönem geçiririz. 

31 Mart Mahalli İdareler Se-
çimlerinin ardından Konya’da farklı 
ve renkli bir tablo ortaya çıktı. Ya-
pılan seçimlerin ardından Kon-
ya’da AK Parti 15, Yeniden Refah 
Partisi 6, CHP 5, BBP 2, İyi Parti 

1, MHP 1, Bağımsız aday ise 1 
belediye başkanlığı kazandı. Yeni 
dönemde şehrimize hizmet edecek 
Belediye Başkanlarına, Belediye 
Meclisi Üyeleri ve muhtarlara ba-
şarılar dilerim. Konya’da farklı si-
yasi partilerin belediye başkanlığı 
kazanmasının ardından Konya’da 
belediyecilik hizmet yarışında tatlı 
ve güzel bir rekabetin olacağını 
inanıyorum. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay’ın Büyükşehir Belediye Mec-
lisinde ifade ettiği gibi siyasi par-
tiler farklı olsa da tek amaç Kon-
ya’ya hizmettir. Türkiye’ye model 
olan Konya Modeli Belediyeciliğin 
önümüzdeki 5 yılda başarıları ile 
adından söz ettireceğine yürekten 
inanıyorum.

Selam ve dua ile…

KONYA YAĞMUR DUASINDA BULUŞMALI 

haber@konyayenigun.com
MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya ve tüm Türkiye 31 
Mart günü belediye başkanı, 
belediye meclis üyesi ve muh-
tar seçmek için sandık başına 
gitti. Bu yerel seçim özellikle 
Konya için sürpriz bir şekilde 
sonuçlandı. AK Parti’nin oyla-
rında düşüş yaşanırken Yeniden 
Refah Partisi Konya’da bir ivme 
kazandı. Konuyla ilgili Yenigün 
Gazetesinin sorularını yanıtla-
yan AK Parti Konya İl Başkanı 
Hasan Angı ise, bu yerel seçim-
de seçmenin kendilerine mesaj 
verdiğini ifade ederek seçim so-
nuçlarıyla ilgili saha çalışmala-
rının devam ettiğini açıkladı. 

Türkiye ve Konya bir ye-
rel seçimi daha geride bıraktı. 
Ancak özellikle Konya’da diğer 
seçimlere göre oy oranlarının 
düştüğünü gördük. Bu konu 
hakkında ne düşünüyorsunuz?     

VATANDAŞ SANDIKTA TEPKİ 
GÖSTERDİ

Öncelikle yerel seçimler ül-
kemiz için hayırlı olsun. Yerel 
yönetimlerde görev alan herke-
si kutluyoruz. Güzel işler yap-
malarını temenni ediyoruz. 10 
ay önce yaşanan genel seçimi 
ve geçtiğimiz ay gerçekleşen 
yerel seçimi geride bıraktık. 
Türkiye’nin geçmişten bugüne 
seçime katılım oranları Avrupa 
ortalamalarının çok üstünde. 
İnsanlar sandığa ilgi gösteriyor. 
Ama bu yerel seçimlerde katılım 
oranları diğerlerine göre düştü. 
Çünkü bir kısım seçmen sandı-
ğa gitmeyerek tavrını gösterdi. 
Bazı seçmenler de sandıkta boş 
veya geçersiz oy kullandı. Do-
layısıyla geçersiz oy miktarında 
bir artış yaşandı. Türkiye’nin 
içinde bulunduğu ekonomik 
şartlar, mayıs dönemindeki ge-
nel seçimde de etkili oldu. Ama 
mart ayındaki yerel seçimde bu 
etki daha fazla kendini gösterdi. 
Ekonominin getirdiği sıkıntılar, 
özellikle emekli ve dar gelirli 
insanların hayat pahalılığı kar-
şısındaki tepkilerini öne çıkaran 
bir yerel seçim süreci yaşadık. 
Bir kısım seçmen ise başıboş 
sokak köpeklerinden duydukla-
rı rahatsızlık sebebiyle sandık-
ta tepki gösterdi. Ama yasalar 
kapsamında belediyeler topladı-
ğı o hayvanları bakımını ve kı-
sırlaştırmasını yaptıktan sonra 
aldıkları yere bırakma mecburi-
yetinde. Bu konuda Avrupa tipi 
bir düzenleme bekleniyor. İn-

şallah bu kısa zamanda sağlanır. 
Bunların yanında Konya’nın be-
lediyecilik anlayışı hep hizmet 
odaklı oldu. Her gelen belediye 
başkanları şehrin ve mahal-
lelerin ihtiyaçlarını karşılama 
noktasında büyük çaba göster-
di. Dolayısıyla AK Parti bu ye-
rel seçimde de Konya’da diğer 
partileri geride bıraktı. Ama AK 
Parti’nin oy oranının yükselmesi 
beklenirken bunun tam tersine 
oy oranlarında düşüş yaşandı. 
Bazı ilçeler ve iller kaybedildi. 
Konya’da 24 ilçede başkanı-
mız varken yerel seçime girdik. 
Konya AK Parti olarak 25 ilçe-
de adaylarımızı yarıştırdık. An-
cak 9 ilçede başarısızlık sonucu 
ortaya çıktı. Hedef; Konya’da 
31 ilçenin tamamında Cumhur 
İttifakı olarak bu seçimden ba-
şarıyla çıkmaktı. Türkiye orta-
lamasına baktığımız zaman ise 
Konya’da AK Parti yine birinci 
sırada. Sandığa giden seçmen-
lerden bazıları ‘AK Parti’ye ders 
verelim’ düşüncesindeydiler. 
Bu konuda saha araştırmaları-
mız var. Vatandaş bu seçimde 
neden sandığa gitmedi veya 
oyunu neden AK Parti’den yana 
kullanmadığını araştırıyoruz, 

bunların analizlerini yapıyoruz. 
‘Eksikliklerimiz, hatalarımız 
nedir ve vatandaş bizden ne 
bekliyordu da böyle bir sonuca 
gitti’ diyerek bu hatalardan ders 
çıkarmak adına çabamızı ortaya 
koyuyoruz. 

Konya’da Yeniden Refah 
Partisi yüzde 20’lik oranında 
bir oy aldı. Sizce bunun sebebi 
nedir?

MİLLETİMİZİN İRADESİNE SAYGI 
DUYUYORUZ 

Yeniden Refah Partisi, AK 
Parti’ye kızgın seçmenin kendi-
lerine oy vereceğini düşünmüş-
tü. AK Parti’ye sandıkta mesaj 
vermek isteyen seçmenlerden 
bazıları oyunu Yeniden Refah 
Partisinden yana kullandı. An-
cak partilerin hepsi kazanmak 
için bu seçim yarışına girmedi. 
Oyunu görmek ve gösterebil-
mek adına seçim yarışına katı-
lan partiler de oldu. Biz AK Parti 
olarak Eylül ayından itibaren 
saha çalışmalarımıza başlamış-
tık. Çalışmalarımızı ne gereki-
yorsa ona göre gerçekleştirdik. 
Ama dediğim gibi seçmen san-
dıkta AK Parti’ye bir mesaj ver-
mek istedi. Saygı duyuyoruz. 
Milletimizin kendi iradesi. Seçi-

min sonuçları hayırlı olsun. 
AK Parti Konya, yerel seçi-

min böyle sonuçlanacağını bek-
liyor muydu?

HEPİMİZE SÜRPRİZ 
OLDU 

Bizim için sonuçlar sürpriz 
oldu. Bazı ilçelerde bir takım 
zorluk süreçlerini görüyorduk. 
Çünkü hizmet memnuniyeti iyi 
noktada olmasına rağmen oy 
verir misin diye sorduğumuz-
da hayır cevabını da aldığımız 
oluyordu. Ancak bu yönlü bir 
düşüşü Konya’da beklemiyor-
duk. Bunun yanında emekliler 
de kendilerinin göz ardı edildi-
ğini düşünüp sandıkta ona göre 
oy verdi. Hayat pahalılığından 
yakınan vatandaşlarımız, ‘sesi-
mi duyun’ dercesine sandıkta 
tepki gösterdi. Ama emeklinin 
şartlarını yerel yönetimler iyi-
leştiremez. Bu konu hükümetin 
ekonomi uygulamaları ile müm-
kün olacak. Belediye başkanları 
ülkenin ekonomik krizini düzel-
temez. Ama insanlarımız bunun 
tam tersi bir değerlendirme 
yapıyor. Bunun yanında seçim 
sürecinde sahada en çok çalışan 
Cumhur İttifakı oldu. Dolayı-
sıyla Konya olarak oy oranımız 
daha yüksek, ilçe kaybetmemiş 
bir pozisyonu bekliyorduk. Ama 
sonuçları saygıyla karşıladık. 
Bazı partiler ise seçimin sonu-
cundan memnun olmayarak 
korkutmaya kadar gitti. Bunun 
en bariz örneği Karapınar’da 
yaşandı. Sandıkta kaybettiğini 
gördüğün halde ilçeyi germek, 
huzursuzluk çıkarmak, bıçak-
la saldırmak yanlış. Buna fırsat 
vermeyiz. Allah korusun bir 
can kaybı olsa yıllar sürecek bir 
acıya niye vesile oluyorsunuz? 
Gerekçeniz seçimi AK Parti’nin 
yüzünden kaybetmeniz mi? So-
nuçları zaten gördük. Biz de-
mokratik yarışı olması gerektiği 
gibi yapmalıyız. Türkiye daha 
şeffaf bir şekilde, işbirliklerini 
ortaya koyarak süreci yönet-
meli, ülke kazanmalı. Çok uya-
nık olmalıyız. Komşu ülkelerin 
halini görüyoruz. Ülkeyi dara 
düşürecek bir hâle kimse fırsat 
vermemeli. Ben tekrardan seçi-
len tüm arkadaşlarımıza başa-
rılar diliyor, seçim sonuçlarının 
hayırlı olmasını temenni ediyo-
rum. 

Teşekkür ederiz…
n TUBA KAYA

AK Parti Konya İl Başkanı Hasan Angı, yerel seçim sonuçlarındaki oy düşüşüyle vatandaşın kendileri-
ne mesaj verdiğini belirterek, “Saha çalışmalarına hız kesmeden devam ediyoruz” ifadelerini kullandı

AK Parti mesajı aldı!

Hasan Angı



Hacca gitmek için 1 Nisan'da 
Üsküp'ten bisikletle yola çıkan 2 
kişi Konya'ya ulaştı. Hacı adayları 
60 yaşındaki Boşnak Adem Aljic ile 
Arnavut kökenli Kuzey Makedon-
yalı 57 yaşındaki Qamuran Hirda, 
1 Nisan'da Üsküp'ten yola çıkmıştı. 
Kapıkule'den Türkiye'ye giren bi-
sikletçiler, Edirne kent merkezinde 
bir süre dinlendikten sonra Çanak-
kale'ye geçti. Daha sonra Bursa'ya 
ve Afyonkarahisar'a uğrayan bi-
sikletçilerin son durağı ise Konya 
oldu. Kutsal topraklara ulaşmak 
için 16 gündür pedal çeviren iki 
kişi, yaklaşık 1600 kilometre yol 
katetti.

BİSİKLET İLE TAMAMLAYI 
HEDEFLİYORLAR

Qamuran Hirda, Türk insanları-
nın kendilerine gösterdikleri sevgiden 
ve ikramlardan dolayı çok memnun 

kaldıklarını söyledi. Konya'da Hazreti 
Mevlana'yı ziyaret ettiklerini belirten 
Hirda, "Kapıkule'den giriş yaptıktan 
sonra Edirne'de cuma namazı kıldık 
ve bir gece kaldık. Keşan'a, sonra 

Bandırma'ya gittik. Daha sonra Ka-
racabey'de bir akrabamı ziyaret et-
tik. Bayramda Bursa'ya ulaştık. Ulu 
Cami'de namaz kıldık, 1 gece kaldık. 
Sonra Afyonkarahisar Çay'da 1 gece 
kaldık. Geceyi Konya'nın Kadınhanı 
ilçesinde geçirdik. Dünde Konya'ya 
geldik. Yarın da Konya'dan ayrılıp 
ardından Adana'ya geçeceğiz. Ada-
na'dan Gaziantep'e varacağız." diye 
konuştu. Aljic ve Hirda, Gaziantep'ten 
sonra Suriye'deki savaş nedeniyle 
uçakla Ürdün'ün başkenti Amman'a 
geçerek, geri kalan yolu yine bisiklet-
leriyle tamamlayarak Mekke'de hac 
yapmayı planlıyor.
n AA

Türk Kızılay ile AFAD işbirliğinde 
bugüne kadar deniz yoluyla 9 "İyilik 
Gemisi" gönderildiğini, son gemide 3 
bin 774 ton insani yardım malzeme-
si bulunduğunu anımsatan Yılmaz, 
şunları kaydetti: "Uzun süreli bir plan 
yaptık. Bu planımız, bir AFAD bir 
Türk Kızılay olacak şekilde ayda 2 ge-
miyi gönderebilmek üzerine yapıldı. 
Oradaki ihtiyaç, 1-2 seferle bitecek 
bir ihtiyaç değil. Bizim sürdürebilir, 
uzun vadeli planlar yapmamız lazım. 
Artık maalesef süreç uzadıkça temel 
ihtiyaçlar ön plana çıkıyor. Şu anda 
temiz su, en ufak bir gıda, hijyen 
malzemesi, bebek gıdaları, hepsi son 
derece önemli hale gelmiş durum-
da." Yardım elinin, bağışçıların ve sivil 
toplum kuruluşlarının desteğiyle uza-
tıldığını dile getiren Yılmaz, "Değerli 
bağışçılarımızın ve sivil toplum kuru-
luşlarımızın yardımlarıyla buna 'iyilik 
hareketi' diyoruz. Burada 'rotamız 
insanlık, yükümüz iyilik' diyoruz. Bu 
iyilik gemileriyle, aslında Türkiye'deki 
bağışçılarımızın bütün bağışlarını bir 
arada getirip hep birlikte Türk halkı-
nın bağışları olarak Gazze'ye ulaştır-
mayı hedefliyoruz." dedi.

GEREKLİ YARDIMLAR GÖNDERİLDİ
Gemilerdeki insani yardım malze-

melerinin Filistin halkına uzanan yol-
culuğuna değinen Yılmaz, "Öncelikle 
iyilik gemileri Mersin Limanı'nda yük-
leniyor, 2-2,5 günlük seyahatin ardın-
dan Mısır'ın El-Ariş Limanı'na ulaşıyor. 
Burasının, deniz yoluyla bakıldığında 
Refah Sınır Kapısı'na en yakın liman 
olduğunu söyleyebiliriz. Tırlara yükle-
nen malzemelerin, 30-45 dakika ara-
sındaki bir yolculukla direkt Refah'tan 
içeriye girebildiği bir rota burası." diye 
konuştu.

YARDIMLARA BARKOD SİSTEMİ
Fatma Meriç Yılmaz, gemiden 

indirilen yardımların Refah Sınır Ka-
pısı'ndaki gümrük işlemleri sonrasın-
da Filistin Kızılayı'na teslim edildiğini, 

bu kuruluşun da malzemeleri ihtiyaç 
sahiplerine ulaştırdığını söyledi. Yar-
dımların türünün üzerindeki barkod 
aracılığıyla tanımlandığını anlatan Yıl-
maz, "Kızılayımızın 4 personeli El-A-
riş'e yerleşmiş durumda, Mısır Kızılayı 
ile hareket ediyorlar. Orada yardım 
malzemelerinin her birinin üzerine 
barkod yapıştırılıyor. Bu barkod sis-
teminin içerisinde yardımın nereden 
geldiği ve ne içerdiği elektronik olarak 
kodlanmış oluyor. Refah'tan içeriye gi-
rip Filistin Kızılayı devraldıktan sonra 
onlar da barkodu okutup içindeki un, 
pişmiş veya pişirmeye hazır gıda, bak-
liyat gibi içerikleri tanımlayabiliyor." 

bilgilerini paylaştı.
SICAK YEMEK 
DAĞITILIYOR

Gazze'nin içerisinde bulunan ye-
rel personelin günlük 10 bin sıcak 
yemek dağıttığını, yardımların sür-
dürülebilirliği konusunda yardım ku-
ruluşlarıyla ortak hareket edildiğini 
vurgulayan Yılmaz, şöyle devam etti:

"Barkod sistemi üzerinden yar-
dımların yüzde kaçının girdiği, hangi 
sebeple reddedildiği hepsi elimizde. 
Şu anda 7. İyilik Gemisi'ndeki yardım-
ların tamamı içeriye girmiş durumda, 
8. gemide ise 22 tır kaldığı haberi gel-
di. Bize günlük kaç tanesi girdi, kaç 

tanesi reddedildi bunun bilgisi geliyor. 
Şu ana kadar Türkiye yardımlarının 
yüzde 93'ü içeriye girmiş durumda, 
yüzde 7'si reddedilmiş. Bu yüzde 7'nin 
içerisinde mesela bir jeneratör gön-
derdiniz, bu jeneratör eğer taşınabilir 
ise İsrail içeriye almıyor, 'Tünellere gö-
türülür ışık kaynağı olarak kullanılabi-
lir' diyor. Ya da güneş enerjisiyle çalı-
şan hiçbir şeyi, hastanede kullanılacak 
malzemeleri, 'asker yeşili' olan kıya-
fetleri almıyor mesela. Mısır, bunun 
gibi öğrenmemiz gereken reddedilen 
malzeme listesini sürekli bizimle pay-
laşıyor, geri dönüyor ve biz reddedilen 
malzeme yüklemiyoruz. Bu nedenle 
organizasyon bu kadar sıkı iletişimle 
yapıldığı için son giden 2-3 gemimiz-
de reddedilen hiçbir malzeme yok, ta-
mamı içeriye giriyor diyebilirim."

FİLİSTİN HALKI KURBAN 
BAYRAMI'NDA DA UNUTULMAYACAK

Yılmaz, Kurban Bayramı'nda da 
Filistin halkı için özel çalışma yapa-
caklarını ifade ederek, sözlerini şöyle 
tamamladı: "Kurban Bayramı'nda, 
'Mısır'da kurban kesip oraya ulaştı-
rabilir miyiz, Gazze'nin içerisinde ke-
sebilir miyiz ya da buradan konserve 
haline getirip mi göndermeliyiz?' diye 
bunların tamamının araştırmasını ya-
pıyoruz. Mutlaka Gazze için Kurban 
Bayramı'nda özel bir operasyon ya-
pacağız ve en azından kurban kam-
panyasının içerisinde ayrı bir sayfa 
açacağız. Bunların araştırılması de-
vam ediyor. Orada mutlaka bir miktar 
kurban keseceğiz. 'Şoklayıp göndere-
bilecek miyiz, soğuk depo bulabilecek 
miyiz?' gibi konular biraz Mısır'ın ve 
Gazze'nin kendi içerisindeki kapasi-
tesiyle orantılı. Bizim bir sene boyun-
ca dağıtabilen, 18 aylık raf ömürlü 
konserve modelimiz var. Orada bu 
organizasyonu yapamazsak bile kon-
servelerimizden mutlaka gönderecek 
durumda oluruz."
n AA
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Devlet değil terör örgütü olan 
Siyonist İsrail, 6 ayı aşkın süredir 
sürdürdüğü Gazze soykırımında 
34 bin masum insanı katletme-
sinin yanı sıra zaman zaman da 
başka ülkelere saldırılar yapmak-
tadır. Lübnan’dan sonra İran’ın 
Şam büyükelçiliğine saldıran ve 
İran generallerinin ölümüne yol 
açan İsrail terör örgütü, vahşi bir 
canavar gibi sağa sola sataşmak-
tan zevk almaktadır. 

Arkasında bulunan ve “İsra-
il’in kırmızı çizgisi yok” diyen ABD 
ve diğer Batı ülkelerinin sınırsız 
desteğine güvenen İsrail, bu des-
teği arkasında bulduğu sürece dur 
durak bilmeyecek ve her ülkeye 
saldırmaya devam edecektir. 

Bu saldırılarını Arz-ı Mev’ud 
yani Vadedilmiş Topraklar hayali 
için yapan İsrail, bu hayaline ulaş-
mak için kendisine verilen sarsıl-
maz batı desteği ile Arz-ı Mev’ud 
sınırları içinde bulunan bütün ül-

kelere saldırma eğilimindedir.   
Kendisine yapılan en küçük 

bir tepkide hemen ABD’yi ve 
BM’yi göreve çağıran ve tepki ve-
ren ülkeleri anında ağabeylerine 
şikâyet eden İsrail, aslında ken-
disinin ABD’siz bir hiç olduğunu 
ortaya koymaktadır.

İsrail’in, İran toprağı sayılan 
Şam Büyükelçiliğine yaptığı sal-
dırıya 12 gün sonra cevap veren 
İran, 300 insansız hava aracı ve 
20 kadar füze fırlatarak, tarihinde 
İsrail’e ilk defa doğrudan saldırıda 
bulunmuştur. 

İran’ın bu saldırısı İsrail’e hiç-
bir zarar verememiş olsa da, ABD 
ve diğer Batı Ülkelerinin İsrail’e 
olan desteklerini tazelemeye yetip 
artmıştır. 

34 bin masum insanı katle-
den, İran toprağı olan elçilik bina-
sını vurarak generallerini öldüren 
İsrail'e en küçük tepki vermeyen 
büyük şeytan ABD ve avaneleri 

olan diğer ülkeler, bir 
kişinin bile ölmediği 
İran'ın adeta göster-
melik saldırısına karşı 
hemen birleşerek en 
büyük tepkiyi göster-
diler. Buna da ulusla-
rarası hukuk diyorlar. 

Yerin dibine batsın 
bu, güçlünün yanında 
olan hukukunuz. Bir 
kere daha görüldü ki 
bu hukuk anlayışına 
göre İsrail ne yaparsa doğrudur, 
İsrail'e karşı atılan küçücük bir 
adım bile yanlıştır. Bunlara göre 
İsrail'in saldırdığı bir ülkenin ce-
vap vermeye hakkı yoktur. Bu 
şartlarda hiç kimsenin dur diye-
mediği ve diyemeyeceği İsrail'in, 
Arz-ı Mev'ud sınırları içinde bu-
lunan bütün ülkelere saldırması 
kaçınılmazdır.

İran’ın yaptığı bu 
hamleyle, İsrail'in 
büyük şeytan ABD ve 
avaneleri nezdinde 
kaybettiği prestijini ve 
desteğini yeniden ka-
zanmasını sağlaması 
da İsrail için büyük bir 
kazanç olmuştur.

Gelişmelere bakıl-
dığı zaman İsrail’in, 
İran Büyükelçiliğine 
yaptığı saldırı, bu so-

nucu almanın bir planı idi deni-
lebilir. İran bu plana alet olarak, 
bilerek veya bilmeyerek İsrail’in 
amacına ulaşmasına yardımcı ol-
muştur. 

Ancak olayın bir de arka yüzü 
var ki İran tarihinde yaptığı bu ilk 
saldırısı ile İsrail’in, ABD ve Batı 
ülkelerinin desteği olmadan bir 
hiç olduğunun ortaya çıkmasına 

vesile olmuştur. 
Şu anda İsrail, İran’ın saldırı-

sına cevap vermeye hazırlanmak-
tadır. İsrail’in, İran’a karşı her an 
saldırı yapacağının işaretleri gel-
mektedir. 

Bu olaylar bir tiyatro mu yoksa 
gerçek mi? 

İsrail’in, İran’a saldırısı ger-
çek, İran’ın, İsrail’e saldırısı ise 
bir tiyatro görünümü vermektedir. 
Zira İsrail’in, İran toprağına saldı-
rısı ve bu saldırıda öldürülen İranlı 
generaller gerçektir. İran saldırı-
sında İsrail’in hiçbir zarar görme-
mesi ve bir kişinin bile ölmemesi 
ise bu saldırının tiyatro olduğunu 
göstermektedir. 

İsrail’in hazırlandığı saldırı 
gerçekleşirse ne gibi bir sonucu 
olacaktır? 

“İsrail saldırısına anında ce-
vap vereceğiz” diyen İran ne ya-
pacaktır? 

Karşılıklı bu saldırılar bir sava-

şa dönüşecek midir? 
İhtimal dahlinde olan bu sava-

şın ne gibi sonuçları olacaktır?
Türkiye bu savaşta ne gibi bir 

rol oynayacaktır? 
Bu gibi sorular cevabını bek-

lemektedir. Sadece bölgenin değil 
bütün dünyanın çıbanbaşı olan 
İsrail ve destekçileri Gazze katli-
amları ile yeni bir dünya savaşının 
fitilini ateşlemişler, bu alevin bü-
yümesi için ne gerekiyorsa yap-
maktadırlar. 

Savaşlardan uzak, barış ve 
kardeşlik içinde bir dünyada ya-
şamak tüm insanlığın umudu ve 
beklentisidir ama dünyayı kendi-
lerine köle yapmak isteyen ve bü-
tün dünyanın zenginliklerine sahip 
olmak isteyen küresel güçlerin 
bitmek bilmez hırsı, bu umudu 
ve beklentiyi boşa çıkarmaktadır. 
Allah Müslümanların yardımcısı 
olsun. Sağlıklı ve huzurlu yarınlar 
diliyorum. 

İRAN – İSRAİL SAVAŞI MI?

haber@konyayenigun.com
SALİH SEDAT ERSÖZ

Türk Kızılay Genel Başkanı Fatma Meriç Yılmaz, Türkiye'nin "İyilik Gemileri" aracılığıyla Gazze'ye gönderdiği yardımla-
rın barkod sistemiyle takip edildiğini belirterek, Filistin halkını Kurban Bayramı'nda da yalnız bırakmayacaklarını söyledi

Türkiye Gazze’nin yanında!

Bisikletle kutsal topraklara gidiyorlar

Beyşehir Belediye Başka-
nı Adil Bayındır başkanlığın-
da yeni dönemin ilk meclis 
toplantısı gerçekleştirildi. 31 
Mart’ta yapılan seçimlerin 
ardından belediye başkanlığı-
na seçilen Bayındır, yeni dö-
nemin ilk meclis toplantısına 
başkanlık yaptı. Toplantıda, 
yeni seçilen belediye meclis 
üyelerine hitap eden Bayındır, 
şöyle konuştu: "Biz birliğimi-
zi yüksek tuttuğumuz sürece 
Beyşehir bu dönemde Kon-
ya'nın flaş yeri olacaktır. He-
pimiz burası için bu yola baş 

koyduk. Birlikte yürüyeceğiz. 
Beyşehir için mücadele eden 
herkesin yanında olduğumu 
söylüyorum. Tek gayemiz 
Beyşehir'i hedeflerine ulaştır-
mak. O hedeflerin adı bellidir. 
Çizdiğimiz vizyon ve ortaya 
koyduğumuz iddiaların ha-
yat bulması gerekiyor. Bunun 
için de gece demeden gündüz 
demeden çalışacağız. Gerek 
bakanlıklar, gerek müdürlük-
ler, gerek bölge müdürlükleri 
olmak üzere, iktidarın omuz 
vermesiyle çok ciddi projeleri 
hayata geçireceğiz."  n AA

 Konyalı sanatçı Şerife 
Türker, Kaya Haber Ajansı’nın 
dünya sanat gününde Cumhu-
riyet’in 100. Yılı şerefine İzmir 
May Park Otel’de düzenlenen 
gecede, “Yılın Kadın Ressa-
mı” seçildi. Ödülünü Kaya Net 
Grubu yönetim Kurulu Başka-
nı Zakir Kaya’dan alan ressam 
“Çok mutlu oldum, içim içime 
sığmıyor. Sanatçıya güç katan 
şeyin alkış, ödül ve takdir ol-
duğunu bir kez daha anladım. 
İlgi ve destekleri için herke-
se çok teşekkür ediyorum.” 
dedi. Sıradan bir ev hanımı 
iken, Konak Halk Eğitim Mer-
kezi’nin açtığı el becerileri 

ve resim kurslarına dört yıl 
devam ederek kendisini ge-
liştiren ressam Şerife Türker; 
İzmir Büyükşehir Belediyesi, 
Karabağlar ve Urla Belediyesi 
ile Konak Halk Eğitim Merke-
zi ve İzmir Ticaret Odası’nın 
desteklerini arkasına alarak 
birçok cumhuriyet kadınına 
cesaret vermiş ve örnek ol-
muş bir sanatçı olarak dikkat 
çekiyor. Sanatçı 2014 yılından 
bu yana Doğanın Dilinden ve 
Gökkuşağı gibi isimlerle bir-
çok karma sergiye katılmış ve 
çok sayıda kişisel sergiler açtı-
ğı biliniyor.   
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Bayındır: Beyşehir flaş yer 
olacak

Konyalı Şerife Türker, yılın 
ressamı oldu

Fatma Meriç Yılmaz



Konya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, Konya Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından şehre ka-
zandırılan İstanbul Yolu Fırat 
Caddesi Köprülü Kavşağı’nda 
incelemelerde bulundu. Fırat 
Caddesi Köprülü Kavşağı’nın 
alt kısmının yaklaşık bir ay 
önce hizmete girdiğini anımsa-
tan Başkan Altay, “Yan yollarla 
ilgili çalışmamız da kesintisiz 
bir şekilde devam ediyor. İnşal-
lah Mayıs ayı başında buradaki 
tüm işlemlerimizi tamamlaya-
rak açmayı hedefliyoruz” dedi. 
“Konya Modeli Belediyecilik” 
anlayışıyla şehrin her noktasın-
da kesintisiz şekilde çalışmaya 
devam ettiklerini belirten Baş-
kan Altay, şehir merkezinde 
trafiği rahatlatmak adına İstan-
bul Yolu Fırat Caddesi Köprülü 

Kavşağı’nın önemli bir yatırım 
olduğunu ifade etti.

EMEĞİ GEÇENLERE 
TEŞEKKÜR ETTİ

Başkan Altay, Fırat Cad-
desi Köprülü Kavşağı’nın alt 

kısmının yaklaşık bir ay önce 
hizmete girdiğini anımsatarak, 
şu değerlendirmelerde bulun-
du: “Yaklaşık bir ay önce alt-
tan trafik geçişini sağlamıştık. 
Yan yollarla ilgili çalışmamız 

da kesintisiz bir şekilde devam 
ediyor. İnşallah Mayıs başında 
buradaki tüm işlemlerimizi ta-
mamlayarak açmayı hedefliyo-
ruz. 

Böylece İstanbul Yolu diye 
ifade ettiğimiz Beyşehir istika-
metinden gelip Afyon istika-
metine giden vatandaşlarımız 
için kesintisiz bir trafik aksı 
oluşmuş oldu. Bu yol üzerinde 
hiçbir şekilde trafik ışığında 
beklemeden yoğun trafiği, şeh-
re gürültü ve trafik yoğunluğu 
olmadan aktarma imkanımız 
oldu. Emeği geçen tüm arka-
daşlarıma teşekkür ediyorum. 
İnşallah Fırat Caddesi Köprülü 
Kavşağı’nı Mayıs başı itibariyle 
tamamen hizmete açmış olaca-
ğız. Şehrimize hayırlı, uğurlu 
olsun.”
n HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi, uçkun 
mücadelesi kapsamında sivri-
sinek ve karasineklerin üreme 
alanlarında larva mücadele 
çalışmalarını başlattı. Ekipler, 
özellikle bu dönemlerde haşere 
üretebilecek her noktada lar-
va ilaçlama çalışmalarını 7/24 
etkin bir şekilde yürütüyor. 
Vatandaşların sağlığını, mut-
luluğu ve huzurunu ön planda 
tutmak, ilçede yaşam kalitesini 
yükseltmek anlayışıyla hareket 
eden Karatay Belediyesi, ilçe 
genelindeki proje ve yatırımla-
rını sürdürüyor.  Bu kapsamda 
Karatay Belediyesi Veteriner 
İşleri Müdürlüğü ilaçlama ekip-
leri, özellikle havaların ısınma-
sıyla birlikte yaşamı olumsuz 
etkileyen sinek ve sivrisinek 
larvalarına karşı üreme alanları 
ve sulak alanlarda ilaçlama ça-
lışmalarına başladı. 

SAĞLIK BAKANLIĞI ONAYLI
Larva ilaçlama faaliyetleri-

nin Karatay’ın tüm mahallele-
rinde çevreye ve diğer canlılara 

zarar vermeden yapıldığını be-
lirten yetkililer şunları aktardı; 

“Sinekle mücadele konusunda 
daha larva döneminde yoğun 
bir biyolojik mücadele çalışma 
programı hazırladık. Belli bir 
takvim içerisinde bu uygula-
mayı belirli periyotlarla sürdü-
receğiz. Mücadele kapsamında 
yumurta, larva ve ergin dönem-
lerinde yapılacak çalışmaları 
planlı bir şekilde uyguluyoruz. 
Halk sağlığı her zaman önceli-
ğimiz ve ilaçlama çalışmaların-
da kullanılan ilaçlar Sağlık Ba-
kanlığı’ndan onaylıdır. 

Bu amaçla gerekli ilacımızı, 
ekip ve ekipmanımızı hazırladık 
ve sahadayız. Çalışmalar tüm 
mahallelerimizde yapılıyor. Be-
lediye olarak düzenli ve etkin 
bir ilaçlama çalışması yürütü-
yoruz. Ekiplerimiz, çevre dostu 
ilaçlama yöntemlerini kullana-
rak hem halkımızın sağlığını 
önemsiyor hem de çevreyi ko-
ruyor.”
n HABER MERKEZİ

Hırs insanı tamaha sürükler, 
tamahta, sahibini felakete götü-
rür. Bu konuda Peygamber efen-
dimiz (sav) de  “Herkim tamah 
ederse, zelil (ve rezil  ) herkimde 
kanaat ederse izzet (ve şeref-
li)  olur ” buyurmaktadır. Hırs, 
sadece ferdin dinî, ahlâkî ve psi-
kolojik hayatına zarar vermekle 
kalmaz, aynı zamanda, sosyal ha-
yatın düzenini de bozar. Aşırı hırs, 
haksızlıklara ve zulümlere de yol 
açtığı görülmektedirAşırı hırsın 
caiz olduğu tek bir yer vardır. Oda 

cehaletin izalesinde ve ilim tah-
silindedir. İbadetler dede aşırılık 
değil, devamlılık esastır. “Efdalul 
ibadeti edvemüha ve in kalle” ha-
disi şerifi doğrultusunda. “İbade-
tin en faziletlisi azda olsa devamlı 
olanıdır” anlamını ifade eder. Aşırı 
hırsı şöyle bir hikâye ile anlatalım 
isterim: Üç arkadaş şehir dışına 
geziye çıkmışlar. Kır bir alanda 
dolaşırken, önlerinde yuvarlak bir 
taşa rastlamışlar. Bu taş neyi gös-
termekte ve neye işaret etmek-
tedir diye merak etmişler. Taşı 

kaldırmışlar, aşağıya 
doğru bir merdivenin 
indiğini görmüşler. 
İlerisinde bir oda ve 
odanın içinde de bir 
küp olduğunu gö-
müşler. Küpü açınca 
birde ne görsünler 
ki, küpün içi altınla 
dolu. Bu üç arkadaş 
Sevinçlerinden bir bir-

lerine sarılmışlar. Bu 
durum karşısında ne 
yapmak istediklerini 
düşünmüşler, içlerin-
den birisinin merkeze 
gidip, binit ve altınları 
taşımak için, kapların 
getirilmesi görüşüne 
varmışlar. Merkeze 
gelen arkadaşları kötü 
düşünmeye başlamış. 

Altınların hepsinin kendisine 
kalmasını istemiş. Arkadaşlarını 
zehirlemek için yemek hazırlatıp 

içine zehir koymaya karar vermiş. 
Ve bu işi düşündüğü gibi yapmış. 
Altın küpün başını bekleyen iki 
arkadaşları da bu altınları ikimiz 
paylaşalım demişler. Buldukları 
bahanede sen neye geç geldin 
ve bizi burada beklettin olmuş. 
Merkezden gelen ve kendilerine 
yemek getiren arkadaşları yanları-
na geldiğinde sen neye geç geldin 
bahanesiyle öldüresiye dövmüş-

ler ve altın küpünün çukuruna 
gömmüşler. Açıktık şu gelen ye-
meği yiyelim demişler ve zehirli 
yemeği yemek süretüiyle, o iki ki-
şide zehirlenerek ölmüşler. Böyle-
ce altın küpü yerinde kalmış. Hırs 
hayır yapmada ve ilim tahsilinde 
güzeldir. Bu doğrultuda Peygam-
ber efendimiz (sav)iyilik peşinde 
koşan bir kişiye "Allah hırsını art-
tırsın" diye dua etmiştir (Buhârî, 
Ezan, 114; Aşırı hırstan ve aç göz-
lülükten, Mevla bizi korusun.

AŞIRI HIRS AÇ GÖZLÜLÜKTÜR

haber@konyayenigun.com
TÜLİN ŞEKER
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Karatay’da ilaçlama çalışmaları başladı

İstanbul Yolu Fırat Caddesi Köprülü Kavşağı’nda incelemelerde bulunan Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İb-
rahim Altay, “İnşallah Mayıs ayı başında buradaki tüm işlemlerimizi tamamlayarak açmayı hedefliyoruz” dedi

Mayıs’ta hizmette!

Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Işıkhan, "Öyle bir konu 
gündemimizde yok. Başta nasıl bir 
karar aldıysak şu an süreç bu şekil-
de devam edecek. Temmuz ayında 
enflasyondan ya da sözleşmeden 
kaynaklanan farklar emekli aylıkla-
rına yansıtılacak." dedi. Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işık-
han, AK Parti TBMM Grup Toplan-
tısı öncesinde basın mensuplarının 
sorularını yanıtladı. İŞKUR ara-
cılığıyla engelli ve eski hükümlü 
vatandaşlara yönelik desteklerin 
artırılmasına ilişkin değerlendir-
mede bulunan Işıkhan, "İŞKUR 
aracılığı ile toplumsal bütünleşme 
sürecinde eski hükümlülere ve en-
gellilere desteklerimizi sürdürüyo-
ruz. Bazen hibe desteği niteliğinde 
de olabiliyor. Temel amacımız, eski 
hükümlülerin toplumla kaynaş-
malarına destek vermek, çalışma 
hayatına katılmalarını, daha mut-
lu ve üretken bireyler olmalarını 
desteklemek. Hem engellilerimi-
ze hem de eski hükümlülerimize 
desteklerimizi sürdürmeye devam 
edeceğiz." ifadesini kullandı.

EMEKLİLERE DEĞİNDİ
"2024 yılı emekliler yılı olarak 

ilan edildi. Bu konuda çalışmalar 
var mı?" sorusu üzerine Işıkhan, 
birçok bakanlık ve özel sektör ku-
ruluşu ile hazırlanan protokoller 
üzerinde görüşmeler gerçekleştir-
diklerini ve bu konularda belli bir 
noktaya geldiklerini söyledi. Işık-
han, yakın zamanda basın men-
suplarını da davet edip bu konuda 

bir lansman gerçekleştireceklerini 
belirterek, "Yaklaşık 15-20 gün 
içerisinde elde ettiğimiz ne kadar 
somut veri varsa, emeklilerimize 
ayrıcalık tanıyan, onları ön plana 
çıkaran, onları destekleyecek her 
çalışmayı paylaşacağız." sözlerini 
sarf etti. Emekli maaşlarına yö-
nelik bir düzenleme yapılıp yapıl-
mayacağı sorusuna Işıkhan, "Yok, 
hayır. Özellikle emeklilerin refah-
larının artırılması benim en temel 
sorumluluğum. Sadece ekonomik 
refahtan değil sağlık ve diğer bo-
yutları da düşünmem lazım. Bu 
çerçevede emekliler yılını ger-
çekleştireceğiz." karşılığını verdi. 
Vedat Işıkhan, "Asgari ücrette bir 
ara zam beklentisi olmalı mı?" so-
rusu üzerine, "Hayır, öyle bir konu 
gündemimizde yok. Başta nasıl bir 
karar aldıysak şu an süreç bu şekil-
de devam edecek. Temmuz ayında 
enflasyondan ya da sözleşmeden 
kaynaklanan farklar emekli aylıkla-
rına yansıtılacak." değerlendirme-
sinde bulundu.

ARA ZAM YOK
En düşük emekli aylığının 

asgari ücrete çıkarılması yönün-
de beklentilerin olduğunun ifade 
edilmesi üzerine Işıkhan, "Bili-
yorsunuz en düşük emekli aylığı 
10 bin lira. Zaten temmuz ayında 
hem enflasyondan ya da sözleşme-
den kaynaklanan farklar mutlaka 
emekli aylıklarına yansıtılacak. Bu-
nun dışında asgari ücrette de her-
hangi bir ara zam düşünmüyoruz." 
diye konuştu.  n AA

Işıkhan: Asgari ücrete 
ara zam yok!

Vedat Işıkhan



İhracat birim değer endeksi 
Şubat ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 4,3 azaldı. Endeks 
bir önceki yılın aynı ayına göre gıda, 
içecek ve tütünde yüzde 0,2 azaldı, 
ham maddelerde (yakıt hariç) yüz-
de 8,4 azaldı, yakıtlarda yüzde 6,9 
azaldı, imalat sanayinde (gıda, içe-
cek, tütün hariç) yüzde 4,3 azaldı.  
İhracat miktar endeksi Şubat ayın-
da bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 18,6 arttı. Endeks bir önceki 
yılın aynı ayına göre gıda, içecek ve 
tütünde yüzde 32,2 arttı, ham mad-

delerde (yakıt hariç) yüzde 22,2 art-
tı, yakıtlarda yüzde 60,0 arttı, imalat 
sanayinde (gıda, içecek, tütün hariç) 
yüzde 14,7 arttı.  n AA

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK), şubat ayına ilişkin inşaat ma-
liyet endeksi verilerini açıkladı. Buna 
göre endeks, şubatta bir önceki aya 
kıyasla yüzde 3,41, geçen yılın aynı 
ayına göre yüzde 70,05 yükseldi. 
Aylık bazda malzeme endeksi yüzde 
4,46, işçilik endeksi yüzde 1,48 arttı. 
Yıllık bazda malzeme endeksi yüzde 
54,82, işçilik endeksi yüzde 108,98 
artış kaydetti. Bina inşaatı maliyet 
endeksi, şubatta bir önceki aya göre 
yüzde 3,28, geçen yılın aynı ayına 
kıyasla yüzde 68,29 yükseldi. Şu-
batta bir önceki aya göre malzeme 
endeksi yüzde 4,38, işçilik endeksi 
yüzde 1,34 arttı. Şubat 2023'e göre 
malzeme endeksi yüzde 52,1, işçilik 
endeksi yüzde 108,35 artış göster-
di. Bina dışı yapılar için inşaat ma-

liyet endeksi şubatta bir önceki aya 
göre yüzde 3,85, geçen yılın aynı 
ayına kıyasla yüzde 76,02 yüksel-
di. Söz konusu yapılarda bir önceki 
aya göre malzeme endeksi yüzde 
4,7 artarken işçilik endeksi yüzde 2 
yükseliş kaydetti. Malzeme endeksi 
yıllık bazda yüzde 63,66, işçilik en-
deksi de yüzde 111,33 artış olarak 
kayıtlara geçti.  n AA

Bayram tatilini içine alan 10 
günlük sürede 517 milyon 981 
bin 657 litre motorin, 196 mil-
yon 919 bin 434 litre de ben-
zin tüketildi. Türkiye'de Rama-
zan Bayramı tatilinde toplam 
714 milyon 901 bin 91 litrelik 
benzin ve motorin satışı yapıl-
dı. Enerji Piyasası Düzenleme 
Kurumu verilerinden derlenen 
bilgilere göre, 10 günlük bay-
ram tatilini de kapsayan 5 Nisan 
- 14 Nisan döneminde satışların 
yüzde 72,4'ünü motorin, yüzde 
27,6'sını ise benzin oluşturdu. 
Türkiye'de günlük ortalama ben-
zin satışı yaklaşık 19,7 milyon 
litre, motorin satışı ise yaklaşık 
51,8 milyon litre seviyesinde 
bulunuyor. Seyahatlerin yoğun-
laştığı bayram dönemlerinde ise 
benzin ve motorin satışları artı-
yor.

SATIŞLAR TAVAN YAPTI
Bayram süresince toplam 

517 milyon 981 bin 657 litre 
motorin, 196 milyon 919 bin 434 
litre de benzin tüketildi. Böylece 
toplam akaryakıt satışı 714 mil-
yon 901 bin 91 litre oldu. Bay-
ram ziyaretleri ve tatil için yola 
çıkanlar, araçlarının depolarını 

motorin türünde en çok 5 Nisan 
Cuma günü doldururken, benzin 
de ise 6 Nisan Cumartesi günü 
en çok alım yaptı. Söz konusu 
günlerde 69 milyon 436 bin 691 
litre motorin ve 21 milyon 958 
bin 72 litre benzin olmak üzere 
toplam 91 milyon 394 bin 763 
litrelik akaryakıt satışı yapıldı.

BAYRAM SATIŞLARININ TUTARI 
7,6 MİLYAR LİRA

Türkiye'de 3 günlük Rama-
zan Bayramı tatili süresince yak-
laşık 7 milyar 623 milyon 503 
bin liralık benzin ve motorin 
satışı yapıldı. Bu dönemde mo-
torinin litre fiyatı yaklaşık 42,06 
lira, benzinin litre fiyatı ise yak-
laşık 43,52 lira seviyesinde sey-
retti. Bu yıl bayram boyunca en 
çok motorin satışı 71 milyon 829 
bin 946 litre ile İstanbul'da ger-
çekleşirken, bu şehri 32 milyon 
751 bin 219 litre ile Ankara ve 
24 milyon 706 bin 488 litre ile 
İzmir izledi.

Bu dönemde 38 milyon 872 
bin 741 litre ile en çok benzin sa-
tışı İstanbul'da yapıldı. Onu, 16 
milyon 449 bin 740 litre ile An-
kara ve 11 milyon 750 bin 101 
litre ile İzmir takip etti. n AA

Indicata'nın ikinci el çevrim 
içi pazar raporundan derlenen 
verilere göre, geçen ay çevrim içi 
mecralarda 397 bin 73 kurumsal 
ilan yayınlandı. Bu ilanların 187 
bin 229 adedi satıldı. Geçen sene 
aynı döneme göre ilan adetlerin-
de yüzde 10 artış gerçekleşirken, 
satış adetlerinde yüzde 1,21'lik 
azalış kaydedildi. Bu yılın ilk 3 
ayına bakıldığında ise ilan adetleri 
geçen senenin ilk 3 ayına göre 17 
bin 932 adet ile yüzde 2 artarken, 
bu yılın ilk 3 ayında geçen sene 
aynı döneme göre yüzde 13 artış 
ile 60 bin 371 adet daha fazla araç 
satıldı.

FİYAT GELİŞMELERİ
İkinci el çevrim içi binek ve 

hafif ticari araç pazarında en çok 
satışı yapılan ilk 35 markanın 249 
modeline ait 364 bin 881 ilanın 
ay boyunca fiyat değişimleri in-
celenerek yapılan analize göre, 
mart ayında 2. el çevrim içi bi-
nek ve hafif ticari araç pazarında 
perakende fiyatların bir önceki 
aya göre ortalama yüzde 1,34, yıl 
başından itibaren ise yüzde 1,51 
arttığı gözlemlendi. Toptan satış 
fiyatlarında ise artış mart ayında 
yüzde 2,40, yıl başından itibaren 
de yüzde 6,92 artış gerçekleşti.

1356 ADET İKİNCİ EL ELEKTRİKLİ 
OTOMOBİL SATILDI

Motor tipine göre değerlen-
dirildiğinde, söz konusu pazar-
da geçen ay 111 bin 25 adetle 
en çok dizel araçlar satıldı. Dizel 
otomobilleri, 68 bin 569 satışla 
benzinli ve 4 bin 602 satışla oto 
gazlı otomobiller takip etti. Hibrit 
otomobil satış sayısı 1677, ikinci 

el elektrikli otomobil satış sayısı 
1356 oldu. Mart 2023'te 592 ikin-
ci el elektrikli otomobil satılmıştı. 
Rapora göre mart ayında yüzde 
59,3, yılın ilk 3 ay toplamında 
yüzde 59,1 oranla 2. el çevrim içi 
araç pazarında satılan her 2 araç-
tan 1’i dizel araç olmasına rağ-
men geçen senenin ilk çeyreğiyle 
kıyaslandığında dizel araç satışla-
rının toplam satışları içindeki payı 
yüzde 6,6 azaldı. Elektrikli araç 
pazarına bakıldığında ise 2024 yılı 
ilk çeyreğinde bu araçların toplam 
satışlar içindeki payı yüzde 0,7 
olurken, geçen sene aynı dönem-
le karşılaştırıldığında pazar payı 

yüzde 137,2 arttı.
ORTALAMA SATIŞ HIZI 40 GÜN
Bu yılın mart ayında 0-5 yaş 

grubu araçların satışlarında bir 
önceki aya göre 6 bin 436 adet 
daha fazla satışla yüzde 2,3'lük ar-
tış görüldü. Yılın ilk 3 ay kümülatif 
satışlarına bakıldığında 2. el çev-
rim içi pazarında satılan araçların 
yüzde 38’ini, 206 bin 712 adetle 
11 yaş ve üzeri araçlar oluşturdu. 
İkinci el çevrim içi pazarda geçen 
ay araçların ortalama satış hızı 40 
gün olarak belirlendi. Toyota mar-
ka araçlar 34 gün ortalama satış 
hızı ile pazar ortalamasına göre 6 
gün daha hızlı satıldı. BMW mar-

kalı araçlar ise 50 günlük satış hı-
zıyla en yavaş satılan araçlar oldu.

ANALİZ EDİLİYOR
Günlük 450 binden fazla ikin-

ci el araç datası analiz ediliyor. 
Makine öğrenmesi, yapay zeka 
ve büyük verinin birleşmesinden 
oluşan iş zekası seti Indicata, Tür-
kiye'deki ikinci el çevrim içi araç 
pazarını tarayarak günlük 450 
binden fazla ikinci el araç datasını 
analiz ediyor.

KURUM VE PLATFORMLAR
 YER ALIYOR

Raporda yer alan satış verileri, 
ikinci el ticareti yapan 40 binden 
fazla kurum ve kuruluşun çevrim 
içi pazarda verdikleri ilan verile-
rine dayanıyor. Bunlar arasında 
Sahibinden, Arabam, Letgo ve 
VavaCars gibi listeleme sitelerinin 
yanı sıra kurumsal ikinci el web 
siteleri, Leaseplan, Intercity ve 
Otokoç gibi kurum ve platformlar 
yer alıyor.

BİREYSEL ARAÇ DAHİL 
EDİLMİYOR

Rakamlara bireysel araç ilan-
ları dahil edilmiyor. Çevrim içi 
platformda ikinci el ticareti yapan 
kurumlar, iki sebeple satışa sun-
dukları araçların ilanlarını geri 
çekiyor. Bunlardan ilki, değişen 
pazar koşullarına göre araç fiyatı 
revize edilerek ilanın yeniden ya-
yınlanması. Söz konusu ilanların 
yeniden ne zaman yayınlandığı da 
Indicata tarafından takip ediliyor. 
İkinci sebep ise satış. Kurum, ara-
cı sattığı için ilandan çekiyor. İlan-
dan tamamen kaldırılan araçlar, 
"satış" olarak kabul ediliyor.
n AA

Avro Bölgesi'nde Tüketici Fiyat 
Endeksi (TÜFE), mart ayında yıllık 
bazda yüzde 2,4 seviyesinde belir-
lendi. vrupa İstatistik Ofisi (Euros-
tat), Avro Bölgesi ve Avrupa Birli-
ğinin (AB) mart ayı enflasyon nihai 
verilerini yayımladı. Verilere göre, 
Avro Bölgesi'nde şubatta yüzde 2,6 
olan yıllık enflasyon martta yüzde 
2,4'e indi. TÜFE, martta aylık baz-
da yüzde 0,8 oldu Piyasa beklenti-
leri, martta Avro Bölgesi'nde yıllık 
enflasyonun yüzde 2,4, aylık enf-
lasyonun da yüzde 0,8 olması yö-
nündeydi. Açıklanan veriler piyasa 
beklentileriyle aynı seviyede ger-
çekleşti. Avro Bölgesi'nde çekirdek 
enflasyon ise martta yıllık yüzde 
2,9, aylık yüzde 1,1 seviyesinde öl-
çüldü. AB'de ise şubatta yüzde 2,8 
olan yıllık enflasyon, martta yüzde 

2,6’ya geriledi. AB'de TÜFE, martta 
aylık bazda yüzde 0,7 olarak tespit 
edildi. Avro Bölgesi'nde enflasyo-
nun ana bileşenlerine bakıldığında, 
en yüksek yıllık enflasyon yüzde 
1,76 ile hizmetlerde gerçekleşti. 
Hizmetleri, yüzde 0,53 ile gıda, al-
kol ve tütün ürünleri, yüzde 0,3 ile 

enerji dışı sanayi ürünleri izlerken 
enerji ürünleri yüzde 0,16 geriledi. 
AB uyumlu verilere göre enflasyon 
martta Romanya'da yüzde 6,7, Hır-
vatistan'da yüzde 4,9, Avusturya 
ve Estonya'da yüzde 4,1, Belçika'da 
yüzde 3,8, Fransa'da yüzde 2,4 ve 
Almanya'da yüzde 2,3 oldu. n AA
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Tarım ve Orman Bakanı 
İbrahim Yumaklı, Türkiye Şe-
ker Fabrikaları AŞ (Türkşeker) 
bünyesindeki fabrikalarda is-
tihdam edilmek üzere 390 sü-
rekli işçi alımı yapacaklarını 
bildirdi. Yumaklı, sosyal medya 
hesabı X'ten yaptığı paylaşım-
da, "Türkiye Şeker Fabrikaları 
AŞ bünyesindeki fabrikalarda 
istihdam edilmek üzere çeşitli 
branşlarda toplam 390 sürek-
li işçi alımı gerçekleştireceğiz. 
Ailemize katılacak yeni mesai 
arkadaşlarımızla Türkiye Şe-
ker Fabrikaları AŞ'nin gücüne 
güç katacağız. Hayırlı, uğurlu 
olsun." ifadelerini kullandı. Yu-
maklı'nın paylaşımında, söz ko-
nusu işçilerin branşlarına dair 
bilgi de paylaşıldı. Buna göre; 

80 mekatronik bakım onarım, 
65 elektrik, 51 endüstriyel oto-
masyon, 40 mekaniker buhar 
kazanları, 33 makine bakım 
onarım, 31'er bilgisayarlı ma-
kine ve metal teknolojisi, 15 
makine teknisyeni, 12 mon-
taj-kaynak işçisi, 10 iş makine-

leri operatörü, 9 talaşlı imalat 
teknisyeni, 3'er torna-freze ve 
CNC işçisi, döküm teknisyeni 
ve vinç operatörü, birer kalite 
kontrol işçisi, kimya teknisye-
ni, makine-montaj işçisi ve tır 
şoförü istihdam edilecek.
n AA

Avro Bölgesi’nde enflasyon yüzde 2,4 oldu Türkşeker Fabrikaları 390 işçi daha alacak

Türkiye'de ikinci el çevrim içi binek ve hafif ticari araç pazarında satış adedi, martta geçen yılın aynı dönemine 
göre yüzde 1,27 düşüşle 187 bin 229 oldu. İkinci el piyasasının bir önceki aya göre fiyat olarak attığı da görüldü

Otomobil satışları düştü

Bayramda rekor yakıt tüketimi yapıldı İnşaat maliyet endeksi açıklandı

İhracat birim değer endeksi 
yüzde 4,3 azaldı



Konya’da tıra çarpan motosikle-
tin sürücüsü hayatını kaybetti. Kaza, 
Konya Aksaray Kara yolunun 20. ki-
lometresinde meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, Konya istikametine 
U dönüşü yapmak isteyen R.T. yö-
netimindeki 42 AUF 748 plakalı tıra 
Aksaray'dan Konya yönüne seyir ha-
linde olan Yasin Konukçu idaresindeki 
68 DU 555 plakalı motosiklet çarptı. 
Çarpmanın etkisi ile motosiklet sürü-
cüsü savrulurken, yol kenarına park 
eden tır sürücüsü durumu 112 Acil 

Çağrı Merkezine bildirdi. İhbar üze-
rine olay yerine sağlık ve polis ekibi 
sevk edildi. Sağlık ekiplerinin ilk mü-
dahalesinde motosiklet sürücüsü Ya-
sin Konukçu’nun olay yerinde haya-
tını kaybettiği belirlendi. Polis ekipleri 
trafik akışını kontrollü olarak sağlar-
ken, kazada hayatını kaybeden mo-
tosiklet sürücüsünün cansız bedeni 
yapılan incelemelerin ardından Konya 
Şehir Hastanesi morguna kaldırıldı. 
Tır sürücüsü gözaltına alınırken, ka-
zayla ilgili tahkikat başlatıldı. n İHA

Son dönemde küresel gelişme-
lerin de etkisiyle rekor üstüne re-
kor kıran altın fiyatları, iç piyasada 
merdiven altı altın üretimi yapan 
sahtecileri hareketlendirdi. Uzman-
lar, ucuz altın aldım diye sevinirken 
mağduriyetlerin yaşanmaması için 
altın alırken uygulanması gereken 
püf noktaların başında ses kontrol 
yöntemi geldiğine dikkat çekiyor.

SESİNİ BİLE KONTOL EDİN
Altın fiyatları son yılların en yük-

sek seviyelerine çıkarken, uzmanlar 
sahte altın mağduriyetlerinin yaşan-
maması için ziynet eşyası alırken al-
tın esnemesi ve altın sesinin kontrol 
edilmesi uyarısı yaptı. Konya Sarraf-
lar ve Kuyumcular Derneği Başkanı 
Yusuf Yaşar, fiyatların yükselmesiyle 
birlikte altın sahtekarlığının, altında 
ikinci baskı yapanların, merdiven 
altı altın üretenlerin iştahının ka-
bardığını belirterek, "Peki biz altının 
sahte olduğunu nasıl anlayacağız. 
Kuyumcular bir şekilde anlıyor, de-
ğişik yöntemler var. Bunların başın-
da ilk önce biz elimizle, gözümüzle 
bakarız. Daha sonra cama atarız. 
Gerçek altın tok ses verirken, sahte 
altın daha farklı bir ses verir. Sahte-
lerin sesi gerçek altının verdiği sesi 

vermez. Bilezikler de aynı şekilde 
ama bileziklerde de gram farkıyla 
çözüm olabilir. Görünüşleri aynı olan 
altını tarttığımız zaman özgül ağırlı-

ğı çok hafif gelecektir. Dolandırıcı-
ların ağındaki altınlar için sarraflar 
olarak ateşte yumuşatarak kontrol 
ederiz. Sahte altının üzerindeki boya 

hemen atacaktır. Gerçek bir altında 
ise sadece ısınma rengini alacaktır. 
Bunu da suya atınca altın tekrar ren-
gini alacaktır. Bir kolay yöntemimiz 
ise mihenk taşına sürüyoruz, özel 
suyu döktüğümüzde altının bıraktığı 
iz çıkmaz ama sahte altının izi mi-
henk taşından çıkar" dedi.

GÜVENLİ YERDEN ALTIN ALMAK 
ÇOK ÖNEMLİ

Başlayan düğün sezonuyla bir-
likte alınan ziynet eşyalarında mağ-
dur olmamak için vatandaşlara ses-
lenen Dernek Başkanı Yusuf Yaşar, 
"Havaların ısınmasıyla beraber dü-
ğün sezonu açılıyor. Düğün altınları 
alınıyor. Tabii insanlar altın almayı 
ve aldığı altının düzgün olmasını, 
hakkı olanı almak istiyor. Bildiğiniz 
yerden ve güvenli yerden altın al-
mak çok önemli. Örneğin hastane 
önü gibi kalabalık ortamlarda bir kişi 
geliyor 'paraya sıkıştım sana ucuz 
altınlarımı satayım' diyor. Kesinlikle 
itibar edilmemesi gerekiyor. Altının 
ucuzu olmaz, altın dünyanın her 
yerinde ONS ile alınır satılır. Ucuz 
altın almayın, kalabalık ortamlarda 
ayaküstü altın satmaya çalışan olur-
sa kesinlikle itibar etmeyin" diye ko-
nuştu. n İHA

Otomobil kanala uçtu: 1 ölü

Seydişehir’de motosiklet ile cip çarpıştı

Beyşehir’de bir otomobilin 
kanala düşmesi sonucu sü-
rücü hayatını kaybetti. Kaza, 
Beyşehir-Konya Kara yolunun 
14. kilometresinde meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, 

Konya’dan Beyşehir istikame-
tine seyir halinde olan Yaşar 
Konur (79) idaresindeki 35 
AL 6362 plakalı Fiat marka 
otomobil, Göçü Mahallesi yol 
ayrımında yoldan çıkarak önce 

yol kenarındaki durağa çarptı, 
sonrasında menfezden kanala 
düştü. Kaza ihbarı üzerine ad-
rese sağlık, trafik ve jandarma 
ekipleri sevk edildi. Kazada 
yaralanan otomobil sürücüsü 

Konur, ambulansla kaldırıldığı 
Beyşehir Devlet Hastanesinde 
yapılan müdahaleye rağmen 
kurtarılamayarak hayatını 
kaybetti. Kazayla ilgili tahki-
kat sürüyor. n İHA

Seydişehir’de motosiklet ile ci-
pin çarpışması sonucu yaralanan 
motosikletin sürücüsü tedavi gör-
düğü hastanede hayatını kaybetti. 
Kaza, dün öğle saatlerinde Maran-
gozlar Sanayi Sitesi içerisinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, 
N.Ç. idaresindeki 42 K 8885 Togg 
marka cip ile Muammer Özkaldı 
(74) yönetimindeki motosiklet çar-

pıştı. Kazada yaralanan motosiklet 
sürücüsü Muammer Özkaldı am-
bulansla Seydişehir Devlet Has-
tanesine kaldırılarak tedavi altına 
alındı. Muammer Özkaldı buradaki 
ilk müdahalenin ardından Kon-
ya’ya sevk edildi. Özkaldı, burada 
yapılan tüm müdahalelere rağmen 
kurtarılamayarak hayatını kaybetti.
n İHA

Beyşehir’de üretimi ve satışı 
yapan işletmeler denetime tabi 
tutuldu. Beyşehir İlçe Tarım 
ve Orman Müdürlüğü'ne bağlı 
gıda kontrol görevlileri, geride 
kalan Ramazan Bayramının ar-
dından da gıda güvenliğine yö-
nelik denetimlerini sürdürdü. 
Ekipler tarafından gerçekleşti-
rilen denetimlerde işletmelerin 
hijyen ve ürün ile malzemeleri 
saklama şartlarının kontrol edi-
lerek satışı yapılan ürünlerin 
son kullanma tarihleri, satış 
ve sunumda kullanılan alet ve 
ekipmanların uygunluğunun 

incelendiği belirtildi. Konuyla 
ilgili yapılan açıklamada, "Tar-
ladan sofraya gıda güvenliğinin 
sağlanması, gıda ve gıda ile te-
mas eden madde ve malzeme-
leri üreten, satan iş yerleri ile 
toplu tüketim yerlerinin resmi 
kontrol ve denetimleri aralıksız 
olarak yapılmaktadır. Vatan-
daşlarımız gerek toplu tüketim 
yerlerinde gerek alışveriş yap-
tığı noktalarda karşılaştıkları 
herhangi bir problemle ilgili Ta-
rım ve Orman Bakanlığımıza ait 
174 Alo Gıda hattını arayabilir" 
denildi. n İHA

Afyonkarahisar İl Jandarma 
Komutanlığı ekipleri 3 şüpheli şah-
sı uyuşturucu kullanmak ve satı-
şını yapmak suçundan gözaltına 
aldı. Afyonkarahisar İl Jandarma 
Komutanlığı, uyuşturucu ile mü-
cadele çalışmalarını sürdürüyor. 
Bu çerçevede ekipler Ş.G.K. ve İ.Ö. 
isimli şahısların, çeşitli yollardan 
temin ettiği uyuşturucu madde-
leri Afyonkarahisar il merkezinde 
inşaat halinde bulunan bir binada 

kullandığı ve satışını yapmak için 
sakladıkları yönünde aldığı bilgi 
üzerine harekete geçti. Adli ma-
kamlardan alınan arama kararına 
istinaden, şahısların üzerinde ve 
ikametlerinde yapılan arama so-
nucunda, 4 adet sentetik ecza hap, 
3 adet uyuşturucu kullanma apa-
ratı, 3 adet cep telefonu ele geçirdi. 
Şüpheli şahıslar gözaltına alınırken 
meydan gelen olayla ilgili adli tah-
kikat devam ediyor.  n İHA

Beyşehir’de gıda 
denetimleri arttı

Uyuşturucu satıcıları 
gözaltına alındı
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Konya Sarraflar ve Kuyumcular Derneği Başkanı Yusuf Yaşar, fiyatların yükselmesiyle birlikte altın sahtekarlığı-
nın arttığını ifade ederek, “Altının ucuzu olmaz, altın dünyanın her yerinde ONS ile alınır satılır” ifadelerini kullandı

Ucuz altın olmaz!

TIR motosiklete çarptı: 1 ölü

Ereğli’de jandarma tarafından 
yapılan çalışmalarda bir otomobil-
de 135 kilo kaçak tütün ele geçiril-
di. Edinilen bilgiye göre, jandarma 
ekiplerince Ereğli’de suç/suçluluk 
faaliyetlerinin önlenmesine yönelik 
sürdürülen çalışmalarda Konya İl 
Jandarma Komutanlığı KOM Şube 
Müdürlüğü ve Ereğli İlçe Jandarma 

Komutanlığı ekiplerince gerçekleş-
tirilen şok yol kontrolünde M.P.’nin 
kullandığı otomobil durduruldu. 
Ekiplerin otomobilde yaptığı arama-
da 135 kilo kaçak kıyılmış tütün ele 
geçirildi. Ele geçirilen malzemelere el 
konulurken, M.P. ifadesinin alınması 
için gözaltına alındı.
n İHA

135 kilo kaçak tütüne elkonuldu!

Kulu’da yola atlayan kediye çarp-
mamak için manevra yapan elektrikli 
bisiklet sürücüsü yere savrularak ya-
ralandı. Kaza, Yeni Mahalle 138672 
Sokak üzerinde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, elektrikli bisiklet 
ile seyir halinde olan U.K.'nın önüne 
kedi çıktı. Çıkan kediye çarpmamak 

için manevra yaptığını belirten U.K., 
elektrikli bisikletten savrularak yara-
landı. Kaza ihbarı üzerine olay yerine 
sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. 
Yaralı U.K., olay yerine gelen ambu-
lansla Kulu Devlet Hastanesine kal-
dırılarak tedavi altına alındı. Kazayla 
ilgili inceleme başlatıldı. n İHA

Kulu’da bisiklet kazası: 1 yaralı



Geri dönüşümün çevre kir-
liliğinin azaltılması ve doğal 
kaynakların korunması nok-
tasında önemine değinen GE-
KADER, bu konuda toplumun 
aktif rol alması gerektiğini 
vurguladı. Sürdürülebilir bir 
geleceğin temelini oluşturan 
ve doğal kaynakların korun-
ması, enerji tasarrufu ve çevre 
kirliliğinin azaltılması gibi bir-
çok katkısı bulunan geri dönü-
şüm konusunda son dönemde 
önemli çalışmalar yürütülüyor. 
Bu çalışmaların meyvesi alınır-
ken, bilincin istenilen düzeyde 
artırılması ve çevreye daha faz-
la katkı sağlanması adına geri 
dönüşüm konusundaki proje-
ler artırılarak devam ediyor. 
Konuyla ilgili yazılı bir açıkla-
ma yapan Geri Dönüşümcüler 
ve Geri Kazanımcılar Derneği 
(GEKADER), geri dönüşümün 
doğal kaynakların korunması, 
enerji tasarrufu ve atık azalt-
ma gibi çevresel faydalar sağ-
layan önemli bir süreç olduğu-
nu bildirdi. Bu süreç sayesinde 
atıkların değerlendirilerek yeni 
bir üretim serüveninin başla-
dığının belirtildiği açıklamada; 
“Geri dönüşüm, doğal kaynak-
ların korunması açısından kritik 
bir rol oynar. Yeniden kullanı-
lan malzemelerin yeniden üre-
tilmesi, yeni hammaddelerin 
çıkarılması ve işlenmesine göre 
daha az enerji gerektirir, böyle-
ce enerji tasarrufu sağlanır ve 
sera gazı emisyonları azaltılır. 
Ayrıca, geri dönüşüm atık mik-
tarını azaltarak çöp depolama 
alanlarının dolmasını engeller 

ve çevre kirliliğini önler” denil-
di. 

GERİ DÖNÜŞÜM SÜRECİ 
5 AŞAMADA OLUŞUYOR 

GEKADER, geri dönüşüm 
süreci hakkında da bilgi verdi. 
Geri dönüşüm sürecinin genel-
likle beş adımdan oluştuğunun 
vurgulandığı açıklamada ko-
nuyla ilgili şunlar kaydedildi; 
“Toplama: İlk adım, kullanılmış 
malzemelerin toplanmasıdır. 
Bu, evlerde, işyerlerinde ve 
toplumda gerçekleşebilir. Geri 
dönüşüm tesislerine ulaştırıl-
mak üzere atıklar genellikle ayrı 

toplanır ve sınıflandırılır. Sınıf-
landırma ve Ayıklama: Topla-
nan malzemeler geri dönüşüm 
tesislerine getirildiğinde, farklı 
malzemeler birbirinden ayrılır 
ve kontaminasyonu önlemek 
için temizlenir.Ön İşleme: Mal-
zemeler daha sonra işlenir. Bu, 
parçalanma, ezme veya eritme 
gibi işlemleri içerebilir, malze-
melerin yeniden kullanılabilir 
hale gelmesini sağlamak için 
uygun bir form kazandırılır.

Yeniden İşleme: İşlenmiş 
malzemeler, yeni ürünlerin 
üretiminde kullanılmak üzere 

yeniden işlenir. Bu aşama, cam, 
plastik, kağıt, metal gibi farklı 
malzemeler için farklı prose-
dürler gerektirir.Yeniden Kulla-
nım veya Satış: Son olarak, geri 
dönüştürülmüş malzemeler 
yeni ürünlerin üretiminde kul-
lanılabilir veya doğrudan tüke-
ticiye sunulabilir. Örneğin, geri 
dönüştürülmüş kağıttan defter-
ler veya plastik şişelerden geri 
dönüştürülmüş polyester ku-
maşlar üretilebilir.”

BİREYLER VE TOPLUM GERİ 
DÖNÜŞÜMDE AKTİF ROL OYNAR
Geri dönüşüm konusunda 

bireysel ve toplumsal katılımın 
başarıyı artırdığının vurgulan-
dığı açıklamada şu bilgilere yer 
verildi; “Geri dönüşüm, birey-
lerin ve toplumların aktif katı-
lımını gerektirir. Evlerde, atık-
ların ayrı toplanması ve geri 
dönüşüm kutularına atılması 
önemlidir. Atık azaltma ve geri 
dönüşüm bilincinin artırılma-
sı için eğitim ve bilgilendirme 
faaliyetleri düzenlenmelidir. 
Ayrıca, işyerleri ve endüstriler 
de atık yönetimi ve geri dönü-
şüm uygulamalarını benimse-
melidir. Geri dönüşüm, sürdü-
rülebilir bir geleceğin temelini 
oluşturur. Doğal kaynakların 
korunması, enerji tasarrufu ve 
çevre kirliliğinin azaltılması 
gibi birçok faydası vardır. Bu 
nedenle, geri dönüşüm süreci-
ne katkıda bulunmak hepimizin 
sorumluluğudur. Birlikte hare-
ket ederek, daha temiz ve daha 
sağlıklı bir çevre için adım ata-
biliriz.”
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Cumhurbaşkanı ve AK Par-
ti Genel Başkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, AK Parti TBMM Grup 
Toplantısı'nda yaptığı konuşma-
da, Ramazan Bayramı'nı tebrik 
etti. Bayram süresince 18 dev-
let ve hükümet başkanıyla gö-
rüştüğünü aktaran Erdoğan, 
görüşmelerde Gazze'de yaşa-
nanlar başta olmak üzere gün-
demdeki konuları ele aldıklarını 
belirtti. Erdoğan, 31 Mart'taki 
Mahalli İdareler Genel Seçim-
leri'nin huzur ve sükunet içinde 
icra edilmesinden memnuniyet 
duyduğunu dile getirerek, şöyle 
devam etti: "Aldığımız güven-
lik tedbirleri sayesinde, birkaç 
müessif hadise dışında, ham-
dolsun, seçimlerde herhangi bir 
asayiş sorunu yaşanmadı. Do-
ğudan batıya, güneyden kuzeye 
yurdumuzun dört bir köşesinde 
vatandaşlarımız sandığa gide-
rek iradelerini özgürce ortaya 
koydu. Bölücü örgüt yandaşları-
nın seçmeni baskı altına alma-
ya yönelik faşizan teşebbüsleri 
de amacına ulaşamadı. Rekabet 
seviyesi yüksek bir kampanya 
döneminden sonra seçim günü 
milletimizin sergilediği de-
mokratik olgunluk, gerçekten 
takdire şayandır. Ülkemiz aley-
hine yürütülen onca kampan-
yaya rağmen demokrasimizin, 
bir sandık sınavından başarıyla 
çıkmasını sağladık. 85 milyon 
olarak birlikte var olduğumuzu, 
hep birlikte Türkiye olduğumu-
zu tüm dünyaya yeniden gös-
terdik." Seçimlerin hayırlı ol-
masını temenni eden Erdoğan, 
seçimlerin demokrasiye yakışır 
şekilde gerçekleştirilmesini te-
min eden seçim kurullarına, 

kolluk kuvvetlerine, sağlık per-
soneline ve sandık görevlilerine 
teşekkür etti.

CUMHUR İTTİFAKI SON
 SEÇİMLERDEN ALNININ AKIYLA 

ÇIKMIŞTIR
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 

AK Parti teşkilatlarının kampan-
ya dönemi boyunca ve sandık 
günü olağanüstü bir fedakarlık-
la çalıştığını, mücadele ettiğini, 
emek verdiğini kaydetti. AK 
Parti teşkilatı mensuplarının ra-
mazan süresince iftar program-
larıyla, ev ve esnaf buluşmala-
rıyla, çarşı-pazar ziyaretleriyle, 
sokak sokak, mahalle mahalle, 
köy köy dolaşarak halkla birlik-
te olduğunu söyleyen Erdoğan, 
şunları ifade etti: "31 Mart se-
çim sürecinde ulaşılmadık hiç 
kimseyi bırakmama şiarıyla 
gece gündüz koşturan Genel 
Merkez birimlerimize, kadın 
kollarımıza, gençlik kollarımıza, 
il, ilçe, belde teşkilatlarımıza, 
belediye başkan adaylarımıza, 
aday adaylarımıza, mahalle ve 
köy temsilcilerimize, sandık-
ları namusları bilip titizlikle 
sahip çıkan müşahitlerimize, 
partimize, davamıza ve müca-
delemize güçlü destek veren 

her bir kardeşime buradan en 
kalbi şükranlarımı sunuyorum. 
Rabb'ime, şahsıma böyle vefalı, 
böyle gayretli ve samimi yol ar-
kadaşları bahşettiği için bir kez 
daha hamd ediyorum. AK Parti 
teşkilatlarıyla birlikte, 15 Tem-
muz gecesi FETÖ'cü alçaklara 
karşı meydanlarda kurduğumuz 
Cumhur İttifakı da son seçim-
lerden alnının akıyla çıkmıştır. 
İttifakımızın, devletimizin gü-
venliği, milletimizin birliği ve 
demokrasimizin geleceği için 
ne kadar önemli olduğu bir kez 
daha anlaşılmıştır. Buradan, 
Cumhur İttifakı olarak birlikte 
hareket ettiğimiz, omuz omuza 
beraber mücadele verdiğimiz 
Milliyetçi Hareket Partisinin 
Genel Başkanı Sayın Devlet 
Bahçeli'ye ve ülkücü kardeşleri-
mize de teşekkür ediyorum. Bir 
sandık sınavını daha başarıyla 
veren ittifakımız, Türkiye'nin 
bekasının teminatı olmayı sür-
dürecektir."

DEMOKTASİ MİHENK TAŞI
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 

siyasetlerinin temel vasfının, 
demokrasinin mihenk taşı olan 
sandığın itibarının korunması 
ve güçlendirilmesi olduğunun 

altını çizdi. "Sonuçlardan azade 
olarak sandığın gücüne güç ka-
tan her seçim, Türkiye ve Türk 
milleti için tarihi bir kazanım 
demektir." diyen Erdoğan, şun-
ları kaydetti: "Ülkemiz, son 21 
yıldır maruz kaldığı tüm vesa-
yet girişimlerinin üstesinden 
bu anlayışla hareket ettiği için 
gelebilmiştir. Daha önce de ifa-
de ettiğim gibi sandıktan çıkan 
takdir hangi yönde olursa olsun 
saygındır, makbuldür, başımı-
zın üstünde yeri vardır. Siyaset-
çinin, milletin iradesini küçüm-
seme, yok sayma, görmezden 
gelme hakkı yoktur ve olamaz. 
Bize oy versin veya vermesin, 
sandığa giderek iradesini orta-
ya koyan tüm vatandaşlarımı-
za müteşekkiriz, minnettarız. 
Milletimizin takdiriyle göreve 
gelen belediye başkanlarını da 
ayrıca tebrik ediyor; kendileri-
ne şehirlerimize hizmet yolun-
da başarılar diliyorum. İktidar 
olarak milletimizin hayrına 
yaptıkları işlerde, bugüne kadar 
olduğu gibi belediye başkanla-
rımıza destek olmaya devam 
edeceğiz."

ANALİZ EDİYORUZ
Erdoğan, Yüksek Seçim Ku-

rulunun (YSK) kesin sonuçları 
açıklamasının ardından 31 Mart 
Mahalli İdareler Seçim marato-
nunun tamamlanacağını söyle-
di. YSK'nin şimdiye kadar 3 ilçe 
ve 4 belde olmak üzere 7 yerde 
seçimlerin yenilenmesine karar 
verdiğini belirten Erdoğan, bu 
yerleşim yerlerinde vatandaş-
ların 2 Haziran Pazar günü bir 
kez daha sandık başına giderek, 
tercihlerini yapacaklarını ifa-
de etti. Erdoğan, "AK Parti ve 
Cumhur İttifakı olarak şimdi-
den bu seçimlere hazırlanaca-
ğız." diye konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
31 Mart seçim sonuçlarının 
birçok zaviyeden kapsamlı de-
ğerlendirmeyi hak ettiğine 
işaret ederek, şunları kaydetti: 
"Bu seçimlerin ilk göze çarpan 
özelliği katılım seviyesinin ma-
alesef düşüklüğüdür. Yüzde 78 
katılım oranıyla 31 Mart seçim-
leri, son 20 yıldaki en düşük 
katılımlı yerel seçim olarak ka-
yıtlara geçmiştir. Bunun sebep-
leri üzerinde hassasiyetle duru-
yoruz ve duracağız. 2019 yerel 
seçimlerine kıyasla yaklaşık 7 
puanlık gerilemenin üzerinde 
diğer siyasi partilerin de dur-

ması gerektiğine inanıyoruz. 
Geçersiz oylar da eklendiğinde 
yaklaşık 16 milyon seçmenin 
iradesi sandığa yansımamıştır. 
Katılım oranının düşüklüğü, 
partimizin oylarını da olum-
suz etkilemiştir. Henüz 10 ay 
önce yapılan seçimlerde bize 
ve ittifakımıza büyük teveccüh 
gösteren, yüzde 52,2 ile bizlere 
güçlü destek veren insanlarımı-
zın önemli bir kısmının sandığa 
gitmekten imtina ettiğini gö-
rüyoruz. Bunun altında yatan 
nedenleri de en ince detayına 
kadar analiz ediyoruz."

ENFLASYON DÜŞECEK
Erdoğan, "Bundan sadece 10 

ay önce, 28 Mayıs'ta milletimiz 
bize yetki verdi. Önümüzdeki 
4 yıl boyunca milletin verdiği 
bu yetkiyi, milletin emanetini, 
milletin yüklediği mesuliyeti 
omuzlarımızda dirayetle taşı-
yacağız." diye konuştu. Milletin 
beklentilerini çok iyi bildiklerini 
söyleyen Erdoğan, "Artık seçi-
min de olmadığı önümüzdeki 4 
yıl içinde enflasyonla mücade-
lemizi inşallah zaferle sonuç-
landıracağız. Geçmişte yaptık, 
yine yapacağız." ifadelerini kul-
landı. Terörle mücadeleden asla 
taviz vermeyeceklerini, içerde 
ve dışarda Türkiye'nin, milletin 
güvenliğini daha korunaklı hale 
getireceklerini vurgulayan Er-
doğan, "Türkiye'nin güvenliğini 
ilgilendiren meselelerde geri 
adım atmadan haklarımızın pe-
şinde koşacağız. Bununla kal-
mayacak, geçmişte olduğu gibi, 
bugün de yarın da bölgemizin, 
dünyanın barışı için katkı sun-
mayı sürdüreceğiz." dedi.
n AA
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Partimizin tökezlemesini bekleyen rakiplerimizi asla sevindir-
meyeceğiz. Önümüzdeki dönemi yeni bir şahlanışın dönüm noktası haline getireceğiz” ifadelerini kullandı

Şahlanış dönemi olacak!

Doğal kaynakların korunması gerekiyor
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Merhametin ve bereketin 
tüm İslam dünyasını kuşattığı 
bu mübarek ayda, her yıl olduğu 
gibi yıl da Ribat İnsani Yardım 
Derneği Ramazan’ın bereketi ve 
bağışçılarının desteğiyle yurt içi 
ve yurt dışında gerçekleştirdiği 
çalışmalar ile yardıma muhtaç 
insanların yardımına koştu. Ra-
mazan’ı dolu dolu geçirdiklerine 
dikkat çeken Ribat İnsani Yar-
dım Derneği Yetim Sorumlu-
su ve Afganistan Koordinatörü 
Ahmet Ergan, sahada çalışma-
larının devam ettiğini dernek 
olarak Kurban Bayramı hazır-
lıklarına da başladıklarını ifade 
etti. Ribat olarak Afganistan da 
da çeşitli çalışmalarda buluna-
rak Afganistan halkının yanında 
olduklarını belirtti. 

‘RAMAZAN’I DOLU DOLU
 GEÇİRDİK’

Ribat İnsani Yardım Derneği 
Yetim Sorumlusu ve Afganistan 
Koordinatörü Ahmet Ergan, Ra-
mazan ayını dernek olarak dolu 
dolu geçirdiklerini ifade ederek, 
“Ribat İnsani Yardım Derneği 
olarak geride bıraktığımız Ra-
mazan ayını dolu dolu geçirdik. 
Ribat olarak yurtiçinde ve yurt 
dışında Ramazan çalışmaları-
mızı gerçekleştirdik. Ribat Aşe-
vimiz Ramazan ayında Konya 
merkez ve ilçelerinde olmak 
üzere yüzlerce kişiye sıcak ye-
mek dağıtımları gerçekleştirdik.  
Yurt içi Ramazan kumanya dağı-
tımlarını Ribat Aşevimiz aracı-
lıyla gerçekleştirdik. Gıda ban-
kamız   ve giysi mağazamız ile 
de Ramazan Bayramı öncesinde 
bayram şekeri ve bayramlıklar 
ile de ihtiyaç sahibi ailelerimizi 
sevindirdik. Ribat olarak 50 ya-
kın ülkede faaliyet gösteriyoruz. 
Dernek çalışanlarımız ve gö-
nüllerimiz Ramazan’da 3 kıtada 
yardım faaliyetlerini gerçekleş-
tirdiler. Afrika’da Çad’ta giden 
gönüllerimiz o bölgede Kur’an 
Kurslarını tarayarak Ramazan 
Kumanyası dağıtımı gerçek-
leştirdiler. Su kuyuları açtılar. 
Zekât, fitre ve fidye dağıtımla-
rını gerçekleştirdiler. Tanzan-
ya’da kurban kesimleri ve iftar 
organizasyonları gerçekleştir-
dik. Kur’an Kurslarını okuyan 
öğrencilere Kur’an Kerim dağı-
tımları gerçekleştirdik. Somali 
ve Burkina Faso’da Ramazan’da 
yine iftar yemekleri, nakit dağı-
tımları yaptık. Suriye’de Barış 
Pınarı Bölgesinde Ramazan ayı 
boyunca hergün 10 Bin kişiye 
iftar organizasyonu gerçekleş-
tirdik.  Yaptığımız çalışmalarda 

yetimlerimizi de unutmadık. 
Onlara harçlıklar ve çeşitli hedi-
yeler verdik. Onları sevindirdik 
dualarını aldık” ifadelerini kul-
landı.
RİBAT GAZZE’DE ÇALIŞMALARINI 

SÜRDÜRÜYOR
7 Ekim’den bu yana Gaz-

ze’ye yönelik birçok insani 
yardım çalışmasında bulunan 
RİBAT Gazze’de yardım çalış-
malarına aralıksız devam ediyor. 
7 Ekim’den bu yana Ribat ola-
rak Gazze’de yaşanan insanlık 
dramına sessiz kalmadıklarını 

ifade eden Ergan konuşmasını 
şöyle sürdürdü, “Refah Sınır Ka-
pısından un tırlarımızı ve gıda 
yardımlarını Gazze’ye ulaştır-
dık. Gazze’deki kardeşlerimize 
insani yardım çalışmalarına da 
devam ediyoruz.  Ramazan bo-
yunca Gazze’de her gün 10 bin 
kişiye iftar verdik. Ramazan’da 
Gazze birinci önceliğimiz oldu.” 
şeklinde konuştu.

‘AFGANİSTANLI 
KARDEŞLERİMİZİN YANINDAYIZ’

Ribat olarak Ramazan ayında 
Afganistan’da yoğun bir çalış-

ma gerçekleştirdiklerini belir-
ten Ergan, Türkiye’nin, tarihi 
ve kültürel bağları bulunan Af-
ganistanlı kardeşlerimizi asla 
unutmadıklarına dikkat çeke-
rek, “Afganistan’da İslam, etnik 
kökeni ne olursa olsun, Afgan 
halkının günlük hayatının mer-
kezindedir. Bu yüzden sahip çık-
tığımız, unutmadığımız kardeş-
lerimiz için acil insani yardım 
ulaştırılması hususunda çalış-
malar yaparak; oradaki yetim-
lerimize sahip çıkıyoruz, proje-
ler geliştiriyoruz.  Ramazan’da 
Afganistan’da gıda dağıtımları 
gerçekleştirdik, Kur’an Kursla-
rına ziyaretler yaptık. Bayram 
harçlıkları dağıttık. Afganistan 
halkı Kur’an Kerim’e ve hafızlığa 
büyük önem veriyorlar. Kur’an 
Kerimi ezberliyorlar. Hadis ki-
taplarını ezberliyorlar. Tefsir ve 
İslami ilimlere önem veriyor-
lar. Afganistan’ın her tarafında 
medreseler ve Kur’an Kursları 
var. Afganistan'da uzun yıllar 
süren savaş şartları sebebiyle 
bazı sıkıntılar yaşanıyor. Ribat 
olarak Afganistan’ın kuzeyinde 
çok büyük ve önemli çalışmala-
rımız var. Afganistan halkı Türk-
leri çok seviyor. Türk bayrağımı-
zı gören Afgan vatandaşlarımız 
bizlerle gelerek sohbet ediyor-
lar. Bizlere dua ediyorlar.  Afga-
nistan halkı çalışkan bir millet.  
Zor şartlar altında yaşamlarına 
devam ettirdikleri halde üret-
meye ve çalışmayı sürdürüyor-
lar. Afganistan’da Ribat olarak 
yoğun bir çalışma içeresinde-
yiz.  Afganistan’ın kuzeyinde 
bulunan yetimhanemizde 100 
yetim kalıyor. Yetimhanede ka-
lan yetimlerimizin her ihtiyacını 
bizler karşılıyoruz. Yetimhanede 
10 hocamız var. Afganistan’da 
Kur’an Kursları, medreseler ve 
camiler inşa ediyoruz. Şu ana 
kadar 3 tane medrese inşa ettik. 
Su kuyuları açarak temiz suyla 
oradaki kardeşlerimizi buluş-
turuyoruz. Yine Kur’an Kerim 
dağıtımları gerçekleştiriyoruz. 
Afganistan’da yürüttüğümüz 
çalışmalarda eğitime çok önem 
veriyoruz. Afganistan’da bin 
500 yetimimiz ve hafızımız var. 
Önümüzdeki dönemde Afganis-
tan’ın kuzeyinde Kunduz’da bir 
külliye inşa edeceğiz. Bu vesile 
ile bizlere destek veren, iyilik ve 
infaklarını gönderen tüm bağış-
çılarımıza; yetim ve hafız hami-
lerimize çok teşekkür ediyorum. 
Bizler iyiliklerinizle sevindirme-
ye devam ediyoruz “dedi
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Yeryüzünde adaletin ve iyiliğin hâkim olması için ümmet olma bilinci ile nerede olursa olsun muhtaç ve mazlum 
tüm coğrafyalara; ihtiyaç duydukları insani yardımı ulaştıran Ribat İnsani Yardım Derneği, faaliyetlerini sürdürüyor

Ribat Ramazan’ı dolu dolu geçirdi 

Ahmet Ergan
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KONYA 5. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİ

DOSYA NO: 2024/37 ESAS
-İLANDIR-

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2016521

Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

"FORKLİFT 
OPERATÖRÜ"

"VASIFSIZ BAY-BAYAN 
ELEMANLAR"

"SERVİS ŞOFÖRÜ"
Not: Karaman Yolunda ikamet 

edenler tercih sebebidir.

Ortaklığın giderilmesi kararından dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar 
satışa çıkarılmış olup mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı 
açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/257 SATIŞ sayılı dosya numarası 
ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Konya İl, Selçuklu İlçe, HOCACİHAN Mahalle/Köy, 0 Ada, 7635 Parsel, 
C blok 2.kat 12 Nolu Bağımsız Bölüm mesken nitelikli Taşınmaza ilişkin detaylı bilgi 
ve özellikleri esatis.uyap.gov.tr adresindeki ilana ekli yayınlanan satış ilanı ve bilirkişi 
raporunda bulunmaktadır.
Adresi : Akıncılar Mahallesi, Tuzdeve Yolu Caddesi No: 7/12 Selçuklu / KONYA
Yüzölçümü : 83 m2
Arsa Payı : 2/119
İmar Durumu : Ana taşınmaz 1/1000 ölçekli imar planı içerisinde yer almaktadır. 
Taşınmaz planda 5 kat ayrık mesken sahasına isabet etmektedir.
Kıymeti : 1.500.000,00 TL
KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydındaki gibi

Artırma Bilgileri

T.C.
KONYA SULH HUKUK MAHKEMELERİ SATIŞ 

MEMURLUĞU
2023/257 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER 
SİTESİ İLANI

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2016054

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 24/05/2024 - 13:30
---------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati :  31/05/2024 - 13:30

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 21/06/2024 - 13:30
---------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 28/06/2024 - 13:30

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
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Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde-
ki Kabine Toplantısı'nın ardından 
basın mensuplarının sorularını 
yanıtladı. Gündeme ilişkin değer-
lendirmelerde bulunan Koca, yeni 
dönemde en önemli konulardan 
birinin, hastanelerde yaşanan 
randevu aksaklıkları ve kapasite 
sorunları olduğunu vurguladı. Ba-
kan Koca, bu konudaki sıkıntıların 
farkında olduklarını dile getirerek, 
randevuların Merkezi Hekim Ran-
devu Sistemi (MHRS) üzerinden 
alındığını anımsattı. Konuya ilişkin 
bilgi veren Koca, "İl, hastane ya da 
branş bazında yaşanan sorunları 
biliyoruz. Bununla ilgili hastane 
yöneticilerimiz de yoğun çalışma 
içerisinde." diye konuştu Bir ay 
sonra tedbirlerin kademeli şekilde 
hayata geçirileceği ve yaptırımla-
rın arttırılacağı yönünde bir açıkla-
ma yaptığını hatırlatan Koca, şöyle 
devam etti: "Sorun yaşadığımız 
branş ve hastaneleri tek tek çalı-
şıyoruz. Artan bir talep var. Buna 
karşılık kapasitemizi de artırıyo-
ruz. Hekim sayımızın artan talebi 
karşılaması da son derece önemli. 
Bu bakımdan yetiştirmemiz gere-
ken hekim ve uzman hekim sayısı 
çok önemli” dedi.

KALICI OLARAK ÇÖZÜLECEK
Koca, “Geleceğe matuf bu 

önemli tedbiri zaten almıştık. En 
son yan dal uzmanlıkları için de 
gereken iyileştirmeleri yaptık. 
Ancak bir de mevcut kapasitenin 
yeterince verimli kullanılamaması 
sorunu var. Bunun bir tarafı ka-
pasiteyi belirleyen hastanelerimiz, 
diğer tarafı randevu alıp randevu-
suna gelmeyenlerin sebep olduğu 
atıl kapasite. Bunun için ilk tedbir-
leri almıştık. Şimdi yeni yaptığımız 
analizler bazı zorunlulukları işaret 
ediyor. Önümüzdeki haftalar kade-
meli şekilde yeni tedbirleri hayata 
geçirecek ve randevu sorununu 
kalıcı şekilde çözeceğiz” konuştu. 

'RANDEVUMA GELECEĞİM' 
ONAYI ALACAĞIZ"

Koca, bir gazetecinin "İlk tedbir 

ne olacak?" sorusu üzerine, 2023 
yılında randevu alıp gelmeyenle-
rin sayısının 23 milyon olduğunu 
söyledi. Randevu aldığı halde gele-
meyenlerin sayısının, 2024 yılının 
ocak-mart dönemini kapsayan 3 
aylık zaman diliminde de 6 mil-
yon kişi olarak kayıtlara girdiğini 
ifade eden Koca, şunları kaydet-
ti: "Randevu alıp gelmeyenlerin 
15 gün içinde yeniden randevu 
almasını kısıtladık. Bu durum 
randevu sadakat oranını artırdı. 
Ancak, randevu alanların son da-
kikaya kadar randevu iptal edile-
bilmesi mümkündü. Son anda da 
olsa randevusunu iptal edenler 
kısıtlanmıyordu. Bu durumda kı-
sıtlı duruma düşmemek için ran-
devusuna gelmeyecekse bile son 
anda iptal edenlerin oranında artış 
oldu. Bu durumda o kapasite yine 
kullanılamaz durumda kalıyor. 25 
milyon tekil vatandaş, 81 milyon 
randevusunu son dakikalarda iptal 
etmiştir. Bu boşluklara yeni rande-
vu veremediğimiz için 17 milyon 
randevu kapasitesi atıl kalıyor." 
Bakan Koca, bu konuda bir onay 
mekanizmasının olacağını aktara-
rak, "Atıl kapasiteyi kullanabilmek 
için 'randevuma geleceğim' onayı 
alacağız. Randevu sahiplerinin bu 
onayı randevudan önceki gün saat 
23.59'a kadar vermesi gerekecek. 
Onaylanmamış randevular için ye-
rine bir başkasına randevu verece-
ğiz. Böylece son dakika iptalleri ile 
oluşan atıl kapasiteyi verimli şekil-

de kullanacağız." bilgisini verdi.
YENİ TEDBİRLER OLACAK

Bunun, yüzde 20 kapasite ar-
tışına karşılık geldiğini vurgulayan 
Koca, sözlerini şöyle sürdürdü: 
"Randevu alıp onay verdiği halde 
gelmeyenler için aynı branşta hiç-
bir hekime ve sağlık tesisine müra-
caat edilemeyecek. Aynı klinikten 
mükerrer randevu alınamayacak. 
Yakında devreye girecek yöntemle 
iki randevusunu aldığı halde ikinci 
kez randevusuna gelmeyenlerin 
randevu almasını 15 gün zaman 
dilimi için bütün branşlara rande-
vuya kapalı hale getireceğiz. Bu-
radan başlıyoruz, uygulama iler-
ledikçe ilave tedbirler almaya da 
devam edeceğiz."

ÜCRETSİZ VERMEK
 İSTİYORUZ

İnsülin takibi ile ilgili de yapı-
lacaklar hakkında bilgi veren Koca, 
"Bu konuda Tip-1 diyabeti olan 
vatandaşlarımız büyük sorun ya-
şıyor. İnsülin sensörü kullanmanın 
diyabeti kontrol altında tutmada 
önemli etkisi var. Ancak bildiğiniz 
gibi sensörler ithal ve maliyeti de 
oldukça yüksek. Tip-1 diyabetli 
bütün vatandaşlarımıza sensörü 
ücretsiz vermek istiyoruz." ifadesi-
ni kullandı.

YÜZDE 90 YERLİ OLACAK
Sensörü yerlileştirmeye baş-

ladıklarını, laboratuvar ortamında 
üretiminin gerçekleştirildiğini be-
lirten Koca, şu açıklamalarda bu-
lundu: "Seri üretim hazırlığı yapı-
lıyor. Pilot üretimle beraber gerekli 
deneyler ve klinik kullanıma gire-
cek. Yasal izin ve belgelerini de al-
dıktan sonra, önümüzdeki 6-7 haf-
ta içerisinde klinikte kullanımına 
başlamak istiyoruz. Bütün Tip-1 
diyabetlere, başta çocuklar olmak 
üzere, ulaştırmak istiyoruz. Geliş-
tirdiğimiz sensör, değer bazında 
yüzde 90 yerli olacak." Bu sensör-
lerin ücretsiz verileceğini aktaran 
Koca, "Kademeli olarak kullanıma 
alacağız, ama her grup için ücret-
siz olacak." bilgisini paylaştı. 
n AA

Beyşehir’de faaliyet göste-
ren tatlı su ve deniz balığı işle-
me tesisleri ile su ürünleri sa-
tış yerleri denetlendi. Beyşehir 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlü-
ğünden konuya ilişkin yapılan 
açıklamada, İlçe Müdürlüğünce 
su ürünlerine yönelik denetim 
ve kontrol faaliyetlerinin ara-
lıksız olarak sürdüğü belirtildi. 
Açıklamada, sağlıklı, güvenilir 
ve sürdürülebilir gıda arzının 
sağlanabilmesi için ilçedeki pe-
rakende satış yerleri ile balık 
işleme tesislerinin su ürünleri 
kontrol ekipleri tarafından de-
netime tabi tutulduğu vurgu-
lanarak, “Denetimlerde menşei 
belge kontrolü ve uygun ölçü-
lerde balık satışı yapılıp yapıl-

madığı kontrol edilmiş olup, 
1380 sayılı su ürünleri kanunu 
kapsamında gerekli bilgilendir-

meler yapılmıştır” ifadelerine 
yer verildi.
n İHA

Sağlık Bakanı Koca, Merkezi Hekim Randevu Sistemi'nde yeni bir uygulamanın hayata geçirile-
ceğini belirterek, "Atıl kapasiteyi kullanabilmek için 'randevuma geleceğim' onayı alacağız” dedi

Randevuda yeni dönem!

Beyşehir’de su ürünleri satış yerleri denetlendi
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KAZEL HİDROLİK

FİRMAMIZ BÜNYESİNDE İSTİHDAM EDİLMEK ÜZERE;

CNC TORNA

CNC FREZE

 CNC DİK İŞLEME MERKEZİ

TOS-TORNA

SİLİNDİRİK PUNTASIZ TAŞLAMA

AZDIRMA FELLOW DİŞLİ İMALATI BÖLÜMÜ

VASIFSIZ ELEMANLAR

BOYACILAR

TESTERE-MATKAP BÖLÜMÜ ELEMANLARI

PAKETLEME ELEMANLARI

MONTAJ ELEMANLARI

PERSONEL ALIMI YAPILACAKTIR.

GÖRÜŞMELER ŞAHSEN YAPILACAKTIR

Büyükkayacıkosb Mah. 514 Nolu Sokak No:2/1 42250 Selçuklu Konya / TÜRKİYE

Telefon  +90 332 239 13 90 (pbx)

FİRMAMIZ BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRMAK ÜZERE

GİYOTİN MAKAS VE ABKANT PRES USTASI 

 ( GENEL ANLAMDA PRESDEN ANLAYAN )

HİDROLİK SİLİNDİR LİFT MONTAJI 

ELEMANLARI

KAYNAKÇILAR

MONTAJ ELEMANLARI

SRC BELGELİ E – SINIFI EHLİYETİ OLAN 

SERVİS ŞÖFÖRÜ

BOYACI

MÜRACAAT ADRESTE ŞAHSEN YAPILACAKTIR.

ADRES : KONYA 4. ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ 
406 SOKAK NO: 4 SELÇUKLU / KONYA

+90 444 39 42
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Teknoloji ve robotlar, insan-
lığın tarihinde dönüm noktası 
olarak kabul edilen bir çağın 
eşiğinde, her geçen gün daha 
da karmaşık ve etkileyici bir 
şekilde evrim geçiriyorlar. Bu 
evrim, bilim kurguyla sınırlı 
kalmayıp günlük yaşantımızın 
her alanına dokunuyor, gelece-
ğin belirsizlikleriyle birlikte bir 
dizi yeni fırsatı da beraberinde 
getiriyor. Bu bağlamda Selçuklu 
Belediyesi ve Selçuklu İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğü iş birliğiy-
le hayata geçirilen Konya’nın 
teknoloji ve robot yarışması 
TEKNO-SEL, 16 Nisan itibariy-
le başladı. Yarışmaya ortaokul 
ve lise öğrencileri katıldı. 18 
Nisan’a kadar Selçuklu Kongre 
Merkezi’nde sürecek olan ya-
rışmanın 2’nci günü de büyük 
bir ilgi gördü. Sergi alanlarında 
ortaokul ve lise öğrencilerinin 
7 farklı kategoride geliştirdi-
ği ürünler sergilenirken ayrıca 
Konya’daki farklı kurum ve üni-
versitelerin geliştirdiği ürünler 
de yer alarak öğrencilere örnek 
olunuyor, yarışmayı görmek 
için gelenler oyun alanlarında 
vakit geçirebiliyor. TEKNO-SEL 
atmosferine kendini kaptıran 
gençler ise kendilerine bu im-
kanı sağlayan Selçuklu Bele-
diyesine teşekkür ettiklerini 
belirterek Selçuklu Belediyesi 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı ile 
hatıra fotoğrafı çektirdiler. 

KIYASIYA YARIŞTILAR
Hızlı Çizgi İzleyen Robot 

Yarışması, Temel Seviye Çizgi 
İzleyen Robot Yarışması, Mini 
Sumo Robot Yarışması, Yumur-
ta Toplayan Robot Yarışması, 
Labirent Çözen Robot Yarışma-
sı ve ortaokul ve lisede Serbest 
Proje Kategorisi olmak üzere 7 
farklı kategoride ürünlerin ser-
gilendiği yarışmada etkinlik bo-
yunca bazı stantlarda çocuklar 
için özel etkinlikler düzenleni-
yor. Adeta teknoloji rüzgarının 
estiği robot yarışması TEK-
NO-SEL’in atmosferine kapılan 
gençler, geleceğin önemli in-
sanları olma noktasında önemli 
adımlar atıyor. Konya’daki orta-
okul ve lise öğrencilerinin katıl-
dığı 7 farklı kategoriden oluşan 
yarışmada toplam 96 okul yeri-
ni aldı. 775 öğrencinin katıldığı 
yarışmada, Hızlı Çizgi İzleyen 
Robot Yarışması’nda 58, Mini 

Sumo Robot Yarışması’nda 55, 
Labirent Çözen Robot Yarışma-
sı’nda 34, Temel Seviye Çizgi 
İzleyen Robot Yarışması’nda 68, 
Serbest Proje Kategorisi’nde 61 
ve Yumurta Toplayan Robot Ya-
rışması’nda ise 7 proje yarıştı. 

SELÇUKLU BELEDİYESİNE
 TEŞEKKÜR EDERİZ 

M. Halil İbrahim Hekimoğlu 
Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi Radyo ve Televizyon bölü-
mü 11’inci sınıf öğrencisi Kiraz 
Nur Deveci, kameralar, düğün 
klipleri, kısa filmler gibi çok 
sayıda alanda tasarlama yap-
tıklarından bahsederek bunun 
yanında bilişim ve teknoloji 
alanlarının da olduğunu söy-
ledi. Deveci, “Bilişim alanları-
mızda kodlama öğreniliyor. Bu 
tür çalışmalar Konya’da sadece 
bizim lisemizde var. İnşallah 
daha güzel şeyler başaraca-

ğız. Bölümüm gerçekten çok 
iyi. Çünkü geleceğin mesleğini 
öğreniyoruz. Ben ise okulumda 
muhabirlik ve sunuculuk yapı-
yorum. Böyle bir avantajımız 
olduğu için çok şanslıyız. İs-
teyen varsa Hekimoğlu Radyo 
TV ailesinden bize ulaşabilir. 
Buradaki atmosfer ise harika. 
Yanımıza gelen gençlere proje-
lerimizi anlatmaktan çok mem-
nunuz. Selçuklu Belediyesine 
bize sunduğu bu imkândan do-
layı çok teşekkür ediyoruz” diye 
konuştu. 

GENÇLERİN GÖZLERİ 
IŞILDIYOR 

Konya Teknik Üniversitesi 
Bilgisayar Mühendisliği 1’inci 
sınıf öğrencisi Selman Özdemir, 
Kapsül Teknoloji Platformunda 
yarı zamanlı olarak çalıştığını 
dile getirerek Kapsül Teknoloji 
Platformu’nun, Konya Büyük-

şehir Belediyesi’nin kurduğu, 
TEKNOFEST yarışmalarında 
katılımcılara maddi ve eği-
tim desteği veren bir kuruluş 
olduğunu kaydetti. Özdemir, 
“Bunun yanında Kapsül Tek-
noloji Platformu altında çalı-
şan takımlarımızın kazanmış 
olduğu çok sayıda ödül plaketi 
var. Buradaki standımıza ise 3 
tane projemizi getirdik. Elekt-
romanyetik kuvvetlerle hare-
ket edebilen rayların 2 santim 
üzerine kalkarak hiçbir yakıt ve 
elektrik gerektirmeden hareket 
eden bir sistemimiz var. Ayrıca 
insanların ulaşamadığı yerle-
re çıkan dronumuz ise ağaç-
landırma çalışmalarına destek 
oluyor. Bir diğer projemiz olan 
su altı dronumuz yarı otonom 
sistem ile çalışıyor. Ayrıca bu-
radaki atmosfer de gerçekten 
çok güzel. Böyle bir ortamda 
olmaktan mutluluk duyuyoruz. 
Standımıza öğrenciler tarafın-
dan oldukça ilgi oldu. Yanımıza 
gelen öğrencilere projelerimi-
zi anlatıyoruz ve onların bilgi 
sahibi olması için çabalıyoruz. 
Her birinin gözlerinde adeta 
öğrenme aşkı var. Bu bağlamda 
hem kendimizi hem de Konya 
Büyükşehrimizi geliştirmekten 
gurur duyuyoruz. Ayrıca sosyal 
medya hesaplarımızdan bizleri 
takip edip oradan eğitimlerimi-
ze ücretsiz bir şekilde katılabi-
lirsiniz” diye söyledi.  

BU ARAÇ TEKNOFEST’TE BOY 
GÖSTERMİŞTİ 

Karatay Otonom ve Elekt-
rikli Araçlar Topluluğu’nun 
yapmış olduğu araçta ise, kar-
bon fiber malzeme kabuk bu-
lunuyor. Bu araç 7 katmandan 
oluşuyor. Aracın arka tarafında 
bulunan motor 48 voltluk güç 
üretiyor. Ön tarafta ise batar-
yalar yer alıyor. Bu bataryalar 
14 paketten oluşuyor. TEKNO-
FEST’te bu araç kendi alanında 
3’üncülük kazandı. Bu aracın 
yıllar öncesinde ilk tasarımı-
na başlanıldı. 2019 yılında ise 
oluşturulma yoluna gidildi. 
Ayrıca bu araç 2019 yılında ta-
sarımından dolayı ödül aldı. O 
zamandan bugüne kadar araca 
çeşitli özellikler katıldı ve geliş-
tirildi. Böylesine güzel bir tek-
noloji ise TEKNO-SEL’de yerini 
alarak sergilendi. 
n TUBA KAYA

Selçuklu Belediyesi ve ilçe milli eğitim müdürlüğü iş birliğiyle yürütülen Konya’nın teknoloji-robot yarış-
ması TEKNO-SEL’de ortaokul ve lise öğrencileri 7 farklı kategoride birbiriyle yarışmaya devam ediyor 

Konya’da teknoloji rüzgarı esiyor!

Selman Özdemir

Kiraz Nur Deveci



Cumhurbaşkanlığı himayelerinde, 
Gençlik ve Spor Bakanlığı’nın destek-
leriyle Türkiye Bisiklet Federasyonu 
tarafından gerçekleştirilen Cumhurbaş-
kanlığı Türkiye Bisiklet Turu, 59. yılında 
21-28 Nisan 2024 tarihleri arasında 
düzenlenecek. Uluslararası Bisiklet Bir-
liği’nin (UCI) Avrupa Turları takvimin-
de yer alan ve Türkiye’nin ‘ProSeries’ 
kategorisindeki tek bisiklet yarışı olan 
59. Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet 
Turu, dünyaca ünlü profesyonel takım 
ve sporcuların katılımıyla 21 Nisan Pa-
zar günü Antalya’dan başlayıp 28 Nisan 
Pazar günü İstanbul’da sona erecek.

TARİHİ DEVAMLILIĞI OLAN
 ÖNEMLİ BİR TUR

Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet 
Turu’nun, Türkiye’nin en uzun soluklu 
organizasyonlarından olduğunu dile 
getiren Başkan Müftüoğlu, “59. Cum-
hurbaşkanlığı Bisiklet Turu, 21-28 Ni-
san tarihleri arasında Antalya’da başla-
yıp, İstanbul’da sona erecek. Sahilden 
Kemer, Kaş, Kalkan, Fethiye, Marmaris, 
Bodrum, Kuşadası, Spil Dağı’nda bite-
cek. İzmir etabını Çeşme’de yapacağız. 
28’inde İstanbul etabıyla sonra erecek. 
Önemli takımlar, önemli sporcular ge-
lecek. Cavendish, ülkemizde geçmiş 
turlarda da katılmıştı. Şu an dünyanın 
en popüler sporcularından bir tanesi 
olarak, Fransa turunda Eddy Mer-
ckx’nin rekorunu egale etti. Bu sene re-
kor kırmak için yola çıkıyor. Astana ta-
kımıyla Türkiye’den başlıyor. Tanıtımla 
ilgili önemli katkıları olacak. Ülkemizde-
ki en uzun soluklu organizasyonlardan 
663 ile Kırkpınar, 98 ile Gazi Koşusu ve 
58 ile Cumhurbaşkanlığı Bisiklet Turu 
oluyor. Tarihi devamlılığı olan önemli 
bir turdur. Bu turun yapılmasını hima-
yesine alan Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’a bisiklet ailesi olarak 
teşekkür etmek istiyoruz. Geçen sene 
100. yıl turunu da himayelerine almıştı 
ve 2022’de veledrom açıldı. Cumhur-
başkanımız, bütün bisiklet severlere 
büyük bir kucak açtı ve her türlü deste-
ği veriyorlar. Kedilerine teşekkür ediyo-
ruz” ifadelerini kullandı.

15-16 YAŞINDAKİ SPORCULARIMIZI 
GETİRDİK

Emin Müftüoğlu, altyapıda ciddi ça-
lışma içinde olduklarını da vurgulayarak, 
“Veledromda geçen yıl 2 tane madalya 
aldık, Avrupa ile dünya şampiyonaların-
da. Dünya beşinciliği ve Avrupa üçün-
cülüğü.. Bütün bisiklet tarihinde zaten 3 
tane madalya var. 2011’de bizim döne-
mimizde şampiyon çıkarmıştık. Şimdi 
o şampiyon Ahmet Örken ile Ramazan 
Yılmaz bu madalyaları alanlar. En gen-
ciyle, en tecrübelisi olarak bu turda iki 
takımda yarışacaklar. Bu turda Türki-
ye’nin 4 tane profesyonel takımı var. 
Konya Büyükşehir Belediye, Sakarya 
Büyükşehir Belediye, Beykoz Belediyesi 
ve Spor Toto takımlarımız var. Bunların 
önemi 2010 yılına kadar ülkemizde hiç 
profesyonel takım olmadı. Daha sonra 
Manisa ve Torku takımları bu süreçten 
geçti. Şu anda 4 takıma ulaştık. Takım, 
sporcu, madalya ve başarı anlamında 

güzel yıllar geçiriyoruz. Bunlar yeterli 
değil ve hedefimiz olimpiyat madalyası. 
Bununla ilgili ocak ayında veledromda 
altyapıda çalışmalar ve tarama yaptık. 
Türkiye’nin her tarafından 15-16 yaşın-
daki sporcularımızı getirerek, onlardan 
yeni bir takım oluşturuyoruz. 2028 ve 
2032 hedefleriyle mutlaka olimpiyat 
madalyası bekliyoruz. Bunları kolej takı-
mı gibi Konya’ya toplayıp, okullarını da 
oraya alıp ve birlikte veledromda başarı 
elde etmek istiyoruz” şeklinde konuştu.

TUR, ÜLKEMİZİN TANITIMI ÇOK 
ÖNEMLİ BİR ARAÇ

Cumhurbaşkanlığı Bisiklet Tu-
ru’nun, Türkiye’nin tanıtımına katkı 
sağladığından bahseden Müftüoğlu, 
“Gerçekten geçen yıl 600 milyon hane-
ye ulaştı. 5 kıtada canlı yayın yapıyoruz. 
Sonuç olarak bu tur, bisiklet kültürünün 
gelişmesi anlamında çok önemlidir. 
2008’de televizyon canlı yayınına başla-
yıncaya kadar ülkemizde bisiklet kulla-
nım sayısıyla bugünkü kullanım sayısı 
arasında büyük bir fark var. Yarışmacılar 
arasında çok fark var. Şimdi gelecek 
hafta Akra Gran Fondo var. Orada da 
şu anda katılım 1500’ü geçmiş durum-
da. Ülkemizde her şehir, Gran Fondo 
yapmak istiyor. Geleneksel hale gelmiş 
Tour of Antalya sezon başında başlıyor, 
Tour of Mersin’le devam ediyor. Sezon 
sonunda düzenlenecek Tour of İstanbul, 
o da bir üst kategoriye yükseldi. Ülke-
mizde hem organizasyon hem takım 
hem sporcular anlamında ve gelecek 
hedefler anlamında çok güzel bir yapı-

lanmaya gidiyoruz. Bu organizasyonları 
yaparken, bize liderlik eden Spor Baka-
nımız Osman Aşkın Bak’a da teşekkür 
ediyorum. Bize her türlü imkanı sağlıyor. 
TSYD olarak bir ekip oluşturduk. Burada 
Valilerimiz, Emniyet Müdürlerimiz, Spor 
İl Müdürlerimiz, Jandarmamız hepsi 
inanılmaz bir katkı sağlıyorlar. Medya, 
kamu, devletimiz ve Cumhurbaşkanı-
mızla beraber ortaklaşa yaptığımız bu 
tur, ülkemizin tanıtımı ve bisiklet kültürü-
nün gelişmesi anlamında çok önemli bir 
araçtır” cümlelerine yer verdi.

TURİZME VURGU YAPTI
Başkan Emin Müftüoğlu, bisiklet tu-

rizminin ülkede son yıllarda çok geliştiği-
ni de aktardı. Müftüoğlu, “Bisiklet dostu 
otelleri, turizm bakanlığı vasıtasıyla, ser-
tifikalarıyla ülkemize artık yabancıların 
konaklamaya geliyorlar. Sadece pro-
fesyonel bisiklet takımları değil, bisiklet 
grupları da geliyor. Geçen hafta Antal-
ya’da gördüm. Rusya’dan 16-17 arka-
daş toplanmışlar ve bisiklet dostu otele 
gelmişler. Orada antrenman ve tatil yapı-
yorlar. Bunların gelişmesiyle ülkemizde 
sadece deniz, kum ve güneşin dışında 
değişik branşlarda, spor branşlarıyla 
turizmin gelişmesi çok çok önemli. Bu-
nunla birlikte hem Turizm Bakanlığı, An-
talya’da kurulan Bisiklet Turizm Derneği 
ve tüm otelciler birlikleri hep beraber bü-
yük bir heyecan içerisindeler. Bu projeyi 
destekliyorlar ve kazanıyorlar. Ülkemizin 
kazanması açısında turizm önemli bir 
sektördür. Bu sektörde sadece bisiklet 
değil, diğer spor turizmde olan çalıştay-
lar yapıyoruz. Şimdi Antalya’da yapaca-
ğız. 15-16 Mayıs’ta spor turizmi, bisiklet 
turizmi ile ilgili bir çalıştay yapıyoruz. Ge-
çen yıl Rize’de yapıldı, Samsun’da yapılı-
yor. Artık ülkemizde spor turizmi ile ilgili 
programlar yapılarak daha iyi ne yapabi-
liriz, daha çok katkıyı nasıl sağlayabiliriz 
diye tüm akademisyenlerle birlikte çalı-
şıyoruz. Trafikte bisikletliye saygı da çok 
önemlidir. Jandarmamız bu konularda 
dersler veriyorlar. Bizde bisiklet ailesi 
olarak karşılıklı destekte bulunuyoruz” 
diyerek sözlerini tamamladı.
n İHA

Benim için spor sadece futbol-
dan ibaret değil…

Diğer branşları da severim…
Özellikle de olimpik branşla-

rı…
Güreş, boks, halter, atletizm, 

tekvando benim olmazsa olmaz-
larım…

Tabii ki, basketbol, voleybol 
ve Mete Gazoz’la birlikte atıcı-
lık da ilgimi çeken ve beni ekran 
başına kilitleyen diğer bir başarılı 
branş…

Hepsini de yakından takip ede-
rim…

Olimpiyatlarda kim ne yapa-
cak, rakipler ne nasıl hazırlanıyor 
vesaire…

Tekvandocu Olimpiyat şam-
piyonumuz Servet Tazegül aktif 
spor yaparken, onu ve rakiplerini 
takip ederdim…

Babası Beyler Tazegül’den 
Servet’le ilgili bilgiler alırdım…

Boksta ise hemen hemen bü-
tün sporcuların durumunu bilir-
dim, çünkü Boks Federasyon’un 
da hem yöneticilik yaptım, hem 
de çok ilgiliydim…

Halterde de öyle…
Dünya’ya bir Naim Süleyma-

noğlu ne zaman gelir?
Görür müyüz böyle bir efsa-

neyi…
Sanmıyorum…
Güreşte ise o kadar şampiyon 

sporcumuz var ki, dünya onları 
takip ediyor…

Rıza Kayaalp ve Taha Akgül, 
bugün itibarıyla güreşimizin en 
kıymetlileri ve takip edilenleri…

Olimpiyatlarda “altın madalya” 
beklediğimiz pehlivanlarımız…

Rıza Kayaalp’in en önemli ra-
kiplerinden birisi, malum 4 olim-
piyat şampiyonu Kübalı Mijain 
Lopez…

Yani, Lopez…
Lopez’in Fransız Haber Ajansı 

“AFP”ye verdiği bir demeç gözü-
me ilişti…

“Paris Oimpiyatları”nda kür-
sünün en üstüne çıkarak, altın 
madalyayı boynuna takmak iste-
diğini söylemiş…

Her gönülde bir aslan yatar-
mış…

Yani, her sporcu gibi Lopez’in 

gönlünde de elde et-
mek istediği altın ma-
dalya yatıyor demek 
ki…

Bu da çok doğal…
Ama, şöyle de bir 

gerçek var; istemek 
başka, almak başka…

Hem de Rıza Ka-
yaalp gibi bir rakibin 
varken...

Açıkçası Lopez, 
beşinci kez olimpiyat şampiyon-
luğunu istiyor…

Şampiyonumuz Rıza Kaya-
alp’in rakibi olan Lopez, 2024 Pa-
ris’te  üst üste beşinci kez Olimpi-
yat altın madalyasını kazanır mı? 

Bunu oyunlar başladığında 
göreceğiz…

Çünkü, Lopez gibi, şampiyo-
numuz Rıza Kayaalp’te Paris'te 
altın madalyayı istiyor…

İnşallah kazanan da Rıza 
olur…

Peki, Lopez, Pa-
ris’te başarılı olur 
mu?

Bilemem…
Rıza’yı geçmesi 

lazım, ama o da kolay 
değil…

Lopez altın madal-
ya kazanırsa, beşinci 
kez, Yaz Oyunları’nda 
bu başarıyı elde eden 
tek güreşçi olarak 

Olimpiyat “pantheon”una gire-
cek…

Pantheon ne demek?
Panteon, bu ifade olimpiyat 

teriminde sporcuların kendi bran-
şlarında en iyisi, en başarılı olan-
larına da verilen bir ünvandır… 

Bu unvanı daha önce 28 olim-
piyat madalyalı Amerikalı Michael 
Pelps, Hollanda hız patencisi 5 
altın madalyalı Ireen Wüst,  Cim-
nastik'te Rus Larisa Latynina (9 
altın), Finlandiyalı atlet Paavo 

Nurmi (9 altın) Amerikalı atlet Carl 
Lewis (9 altın) v.s gibi sporcular 
almışlardı…

Boks yaptığı yıllarda Muham-
met Ali’ye rakip gösterilen Kübalı 
ağır sıklet Stefonson ise 1972 
Münih, 1976 Montreal ve 1980 
Moskova olimpiyatlarında altın 
madalya kazanmıştı…

1984 Los Angeles ve 1988 
Seul’de Küba’nın olimpiyat oyun-
larını boykot etmesi nedeniyle rin-
ge çıkamayan Teofilo Stevenson, 
katılması halinde bu iki olimpiyat-
tan da altın kazanabilir ve boksta 
erişilmesi güç bir zafere imza ata-
bilirdi…

Amatör boksta döneminin 
en iyi boksörü olan Teofilo Ste-
venson’a, tüm zamanların en iyi 
boksörü olan Muhammet Ali’yle 
dövüşmesi için reddedemeyeceği 
bir teklif yapmışlar, fakat Steven-
son bu teklifi kabul etmemişti… 

Güreşçi Lopez, boksör Ste-
venson gibi Kübalıların medarı 
iftiharı bir sporcu olduğu için, 
“Paris Olimpiyatları”nda beşinci 
kez altın madalyayı istemesi nor-

mal…
Yukarıda da ifade ettiğim gibi, 

istemek başka bir şey, madalyayı 
boynuna takmak başka bir şey…

Lopez, yorgunluk ve fiziksel 
sorunlarının olduğunun da altını 
çizmiş…

Kazanamaması halinde kılıfı 
şimdiden hazırlamış Kübalı… 

Ancak, Kübalılar Lopez’e ne 
kadar inanıyorsa, biz Türk halkı da 
Rıza’ya ve Taha’ya o kadar inanı-
yor ve güveniyoruz…

Şöyle de bir gerçek var; Lopez 
42 yaşında, Rıza ise 35 yaşında…

Özetlersem; Türk güreşi “Pa-
ris Olimpiyatları”nda sadece Rıza 
ve Taha ile değil, diğer pehlivanla-
rıyla da, yani İbrahim Çiftçi, Buse 
Tosun Çavuşoğlu,  Demirhan Ya-
vuz, Ali Cengiz, Enes Başar, Bur-
han Akbudak ve Yasemin Adar’la 
mutlaka kürsüye çıkacaktır…

Güreşçilerin bu noktalara 
gelmesinde Türkiye Güreş Fede-
rasyonu ile Başkanı Şeref Eroğ-
lu’nun ve yönetiminin de başarılı 
çalışmalarını bir kenara yazmakta 
yarar var.

TÜRK RIZA KAYAALP Mİ,  KÜBALI MİJAİN LOPEZ Mİ?

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR
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Tarihi tur başlıyor!
Türkiye Bisiklet Federasyonu Başkanı Emin Müftüoğlu, ülkenin en uzun soluklu organizasyonlarından biri olan Cumhurbaş-

kanlığı Türkiye Bisiklet Turu’nun, 59. yılında da yine çok önemli takımlara ve sporculara ev sahipliği yapacağını söyledi

1922 Konyaspor Ailesi 
yemekte buluştu

1922 Konyaspor moral yemeğinde bir araya gel-
di. Sivas deplasmanından galibiyetle dönen ve bitime 
iki hafta kala düşme potasının 5 puan üzerinde yer 
alan takım Ekrem Coşkun’un ev sahipliğinde akşam 
yemeği organizasyonunda moral depoladı. Beyşehir 
Çevre Yolu üzerinde yer alan Ekrem Coşkun Döner’de 
yenilen akşam yemeğinde; Kulüp Başkanı Osman 
Baharoğlu, yönetim kurulu üyeleri teknik heyet ve 
futbolcuları yer aldı. Takımı 6 maçlık yenilmezlik seri-

sinden dolayı tebrik eden Konyaspor eski yöneticisi ve 
iş insanı Ekrem Coşkun, yeşil-beyazlılarımızın aldığı 
sonuçlardan dolayı çok mutlu olduğunu ifade etti. Mi-
safirperverliğinden dolayı Ekrem Coşkun’a teşekkür 
eden Kulüp Başkanı Osman Baharoğlu, ligin kalan 
iki maçında da yenilmezlik serisine devam etmek 
istediklerini ifade etti. Akşam yemeği organizasyonu 
sohbet toplantısıyla son buldu.
n SAMET AKTAŞ

Bölge Şampiyonası’na 
400 sporcu katılıyor

Gençlik ve Spor Bakanlığı Gençlik Merkezleri İç 
Anadolu Bölge Şampiyonası, 13 ilden 400 sporcunun 
katılımıyla Kırşehir'de başladı. Hirfanlı Barajı kıyısın-
daki Kırşehir Ahi Evran Gençlik Kampı'nda başlayan 
bölge şampiyonasında Kırşehir'in yanı sıra Eskişehir, 
Konya, Aksaray, Ankara, Çankırı, Karaman, Niğde, 
Sivas, Yozgat, Kayseri, Kırıkkale, Nevşehir'den 400 
sporcu mücadele ediyor. Açılış seremonisinin ardın-
dan konuşan Kırşehir Gençlik ve Spor İl Müdürü Nu-
man Nafiz Şahin, spor müsabakalarında kardeşlik, 
yardımlaşma, centilmenlik, kaynaşma ve hoşgörü 
değerlerinin öne çıktığını söyledi.

GENÇLER AĞIRLANIYOR
Şahin, "Anadolu'nun maya şehri Kırşehir'de fark-

lı kentlerden gençleri ağırlıyoruz. Futbol, basketbol, 
masa tenisi müsabakaları yapacağız. Gençlerimizin 
burada yeni arkadaşlıklar ve dostluklar kazanacağına 
inanıyorum." dedi. Konuşmaların ardından Kırıkkale 
ve Çankırı gençlik merkezleri arasında oynan futbol, 
Yozgat ve Karaman arasında yapılan basketbol mü-
sabakasıyla şampiyona başladı. Futbol, basketbol ve 
masa tenisi olmak üzere 3 branşta gerçekleştirilen 
şampiyona 5 gün sürecek. 
n SPOR SERVİSİ

Emin Müftüoğlu


